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1

En este documento, de contener datos de carácter personal objeto de protección, éstos se encuentran
omitidos -sustituidos por asteriscos (*)- en cumplimiento de la Ley Orgánica 15/1999, de 13 de
diciembre, de Protección de Datos de Carácter Personal.

ACTA - COMISSIÓ DE MEDI AMBIENT I CANVI CLIMÀTIC

SESSIÓ ORDINÀRIA COMISSIÓ DE MEDI AMBIENT I CANVI CLIMÀTIC DEL DIA
20 DE SETEMBRE DE 2018

En la Sala de Comissions II, pati B, 2n pis de l'edific de l'Antiga Fàbrica de Tabacs de la
ciutat de València, sent les nou hores i trenta-cinc minuts, del dia vint de setembre de dos mil
díhuit, davall la presidencia de la Sra. M. Pilar Soriano Rodríguez, es reunix en sessió ordinària,
la Comissió de Medi Ambient i Canvi Climàtic, amb l'assistència dels components d'esta, Sr.
Roberto Jaramillo Martínez, Sra. M. Àngels Ramón-llin Martínez, Sr. Sergi Campillo Fernández,
Sr. Ramón Vilar Zanón en substitució de Vicent Sarrià Morell, Sra. Lourdes Bernal Sanchis i Sr.
José M. Bravo Plana-Sala, i actua com a Secretari, per delegació del Secretari general del Ple, el
Sr. Hilario Llavador Cisternes.

Oberta la sessió per la Presidència, s'examinen els assumptes que figuren en l'orde del dia i
s'adopten els següents acords. 
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SESSIÓ ORDINÀRIA DE 20 DE SETEMBRE DE 2018 2

1 RESULTAT: APROVAT
ASSUMPTE:
Aprovació, si és el cas, de l’acta de la Sessió anterior de data 19 de juliol de 2018.

Pregunta la Sra. Presidenta si algun membre de la Comissió ha de formular alguna
observació a l'acta de la sessió del dia 19 de juliol de 2018, prèviament distribuïda amb la
convocatòria. No havent-hi cap observació, queda aprobada d'acord amb allò que s'ha prescrit en
l'article 91 del ROF.

Per unanimitat dels assistents s'acorda alterar l'ordre en el tractament dels assumptes de
l'orde del dia. 

2 RESULTAT: QUEDAR ASSABENTAT
EXPEDIENT: E-02610-2018-000060-00 PROPOSTA NÚM.: 6
ASSUMPTE:
SERVICI DE CONTAMINACIÓ ACÚSTICA. Donar compte de l'informe sobre l'estat de
tramitació de l'Ordenança Municipal de Protecció contra la Contaminació Acústica (setembre).

DEBAT

La Sra. Bernal señala que observa retraso. Porque se dijo que la presentación de la
Ordenanza se llevaría a la Comisión de septiembre y ya se había dicho que se llevaría a la
Comisión de junio de 2017. Tampoco se ha facilitado el cronograma de las actuaciones. El
retraso lo califica de "abismal" y sigue esperando el borrador.

El Sr. Bravo se reitera en lo que se dijo en la sesión anterior sobre que se facilite con
antelación el borrador.

VOTACIÓ

La Comissió queda assabentada de l'informe sobre l'estat de tramitació de l'Ordenança de
Contaminació Acústica.

ACORD

"Vista la Moción y el Dictamen de la Comisión de Medio Ambiente en la que se instaba a
la elaboración de un informe mensual en relación con el estado de tramitación de la Ordenanza
de Protección Contra la Contaminación Acústica por el presente se emite el citado informe dando
cuenta de las últimas gestiones realizadas al respecto.

Desde el último informe que se emitió en relación con la tramitación de la modificación de
la Ordenanza de Protección contra la Contaminación Acústica, se está ultimando la redacción de
los artículos referentes a fiestas y actividades (entre ellas la adaptación a las nuevas figuras del
Ley de Espectáculos Públicos de Artes Escénicas y Salas Socioculturales)."
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SESSIÓ ORDINÀRIA DE 20 DE SETEMBRE DE 2018 3

3 RESULTAT: QUEDAR ASSABENTAT
EXPEDIENT: E-02610-2018-000018-00 PROPOSTA NÚM.: 5
ASSUMPTE:
SERVICI DE CONTAMINACIÓ ACÚSTICA. Donar compte de l'informe Meses de Treball
ZAS.

DEBAT

La Sra. Bernal señala que le llama la atención que la concejala Sra. Soriano no se reúne
con las Mesas de Trabajo de ZAS y apunta que tendría que convocarles, no esperar a que le
convoquen.

VOTACIÓ

La Comissió queda assabentada de l'informe sobre les Meses de Treball ZAS.

ACORD

"Por acuerdo del Pleno de fecha 26 de enero de 2017 se acordó informar a la Comisión de
Medio Ambiente acerca de las Mesas de trabajo realizadas en relación a las distintas zonas
acústicamente saturadas declaradas así como de las relacionadas con el seguimiento de las
medidas provisionales del Barrio del Carmen.

Desde el último informe remitido a la Comisión de Medio Ambiente en relación con las
actuaciones en las zas de Valencia, se informa que se ha realizado las siguientes gestiones con
respecto a la zas del Carmen:

Como ya se indicaba en el anterior informe de julio, mediante acuerdo de la Junta de
Gobierno Local de fecha 29 de junio de 2018, se ha sometido nuevamente a información pública
la Propuesta de Medidas definitivas de la ZAS del Carmen por lo que respecta únicamente a la
inclusión de las salas socioculturales como actividad suspendida en cuanto a su otorgamiento en
el ámbito de la ZAS.

El plazo de información pública finalizó el pasado 22 de agosto no habiendose presentado
alegación alguna sobre el punto de referencia.

En estos momentos se está preparando la contestación a las alegaciones efectuadas en la
anterior información pública que requieren de informes de otros servicios municipales con
competencias en la materia.

Una vez resueltas las alegaciones el documento que resulte se remitirá a la Conselleria
competente en medio ambiente para que informe también al respecto."

4 RESULTAT: APROVAT
EXPEDIENT: O-89POP-2018-000068-00 PROPOSTA NÚM.: 12
ASSUMPTE:
MOCIÓ que presenta la Sra. M. Àngels Ramón-LLin Martínez, del Grup Municipal Popular,
relativa a "Abocament d'aigües negres i tancament de la platja de Pinedo".
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SESSIÓ ORDINÀRIA DE 20 DE SETEMBRE DE 2018 4

DEBAT

La Sra. Ramón-Llin defensa la moció.

El Sr. Bravo señala que ha formulado preguntas sobre ese informe técnico y esperaron a la
respuesta de Ramón Vilar, añade que no tiene inconveniente de que se apruebe, según le ha
hecho saber al concejal Sr. Sarrià.

VOTACIÓ

Se sotmet la moció a votació i per unanimitat, s'acorda aprovar-la, afegint en el punt un,
per a major aclariment l'incís següent: "als Grups municipals".

ACORD

"La Depuradora de Pinedo vertió el domingo día 5 de Agosto al azarbe, el excedente de
aguas negras y pluviales no bombeadas al emisario.

Para evitar riesgo de salud pública se produjo el cierre al baño de la playa de Pinedo
durante dos días.

Los Hosteleros de la playa de Pinedo y la Federación Empresarial de Hostelería de
Valencia han criticado y anuncian reclamaciones por la pérdida de clientela y por el abandono
municipal a de la playa, instando al Ayuntamiento a una mayor protección.

En la línea de conocer con exactitud las causas que ha provocado el vertido de aguas
negras desde la Depuradora; comprobar el resultado de los análisis de la calidad de las aguas de
la playa y si se ha producido una descoordinación entre el Ayuntamiento de Valencia y la
Consellería de Agricultura y Medio Ambiente, se formula la siguiente:

PROPUESTA DE ACUERDO

1.- Dar traslado del Informe técnico a los Grupos Municipales referente a las causas que
provocaron el vertido de aguas negras y posterior cierre de la Playa de Pinedo.

2.-Instar a la Consellería de Agricultura, Medio Ambiente, Cambio Climático y D.Rural a
realizar los trabajos de acondicionamiento y mejora en sus infraestructuras para que episodios de
esta naturaleza no se vuelvan a producir." 

5 RESULTAT: APROVADA PROPOSTA ALTERNATIVA
EXPEDIENT: O-89CIU-2018-000204-00 PROPOSTA NÚM.: 2
ASSUMPTE:
MOCIÓ que presenta el Sr. José María Bravo Plana-Sala, del Grup Municipal Ciutadans,
relativa a "Parc carrer Músic Ginés".

MOCIÓ



Id
. 

d
o
cu

m
en

t:
 u

ts
f 
m

A
O

7
 C

3
K
0
 q

+
tq

 t
2
M

9
 4

1
3
D

 i
S
Q

=

C
Ò

PI
A
 I

N
FO

R
M

A
T
IV

A
 (

N
O

 V
E
R
IF

IC
A
B
LE

 E
N

 S
E
U

 E
LE

C
T
R
Ò

N
IC

A
)

Signat electrònicament per:
Antefirma Nom Data Emissor cert Núm. sèrie cert
EL SECRETARI HILARIO LLAVADOR CISTERNES 18/10/2018 ACCVCA-120 5003985127797108341

SESSIÓ ORDINÀRIA DE 20 DE SETEMBRE DE 2018 5

"En el mes de Junio se presentó por parte de los grupos de oposición una moción conjunta
para intentar detener la creación de un área de socialización canina en la calle Músico Ginés.
Esta obra había levantado los ánimos de los vecinos colindantes. 

La respuesta del gobierno fue la de continuar con la obra prevista y estudiar posibles usos
alternativos a la zona, comprometiéndose a impedir que los perros accedan al parque. 

Finalizada la obra, la realidad actual es la siguiente:

- Perímetro cerrado con vallado de 180 cm de altura y puertas.

- Solera de arena morterenca.

- Foso que recoge las aguas y queda prácticamente impracticable, como parque, tras las
lluvias. 

 

Figura 1: Interior del parque, vallado perimetral y puertas del parque.

Como se aprecia en las fotos el resultado de la obra ha sido finalmente una jaula; por lo
que los dueños de perros encuentran un entorno ideal para dejar sus perros libres sin peligro de
que se escapen. Por esto, acceden al recinto haciendo caso omiso a los carteles que indican la
prohibición de acceso con perros. 

Las situaciones de desencuentro entre vecinos y dueños de perros son regulares, según nos
informan los vecinos. 
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SESSIÓ ORDINÀRIA DE 20 DE SETEMBRE DE 2018 6

 

Figura 2: fotos tomadas por vecinos del uso de la zona tras la obra.

Figura 3: Señal de prohibición de entrada de perros dañada con radial al día siguiente de
sucolgado en valla.
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SESSIÓ ORDINÀRIA DE 20 DE SETEMBRE DE 2018 7

Con el objeto de eliminar cualquier posibilidad de conflicto y dar un impulso al acuerdo
tomado en el mes de junio en cuanto al estudio de usos alternativos, la presente moción se
presenta recogiendo la voluntad de la Asociación de Vecinos de Algirós y de buena parte de los
vecinos.

Por lo anteriormente expuesto, el concejal que suscribe formula las siguientes

PROPUESTAS DE ACUERDO

PRIMERA.- Que se retiren las puertas del parque. De esta forma, se eliminaría
parcialmente la sensación de jaula que percibe el vecindario.

SEGUNDA.- Que se eleve la cota del parque a cota de calzada, sustituyendo la solera de
arena morterenca por una solera de hormigón de limpieza.

TERCERA.- Que se introduzca una zona de juegos infantiles con suelo de caucho en el
interior del vallado."

DEBAT

S'acorda tractar conjuntament el debat dels punts cinc i nou. 

El Sr. Bravo y la Sra. Bernal exponen y defienden cada uno su moción.

La Sra. Presidenta es remet al debat que es va tenir amb els veïns. Assenyala que està en
contacte amb la regidora de Seguretat Ciutadana, Anaïs Menguzzato, perquè es reforce la
presència de la Policia Local. Sobre el tema dels jocs informa que en 2018 no hi ha dotació, que
es durà a terme en 2019. Sobre la cota del parc afig que ja es va dir que no es podria tornar a
actuar perquè s'ha executat el projecte com estava previst i drena perfecte. Proposa la següent
alternativa: Aprovar el punt primer de la moció presentada pel Grup Ciutadans: "Que es retiren
les portes del parc. D'esta forma, s'eliminaria parcialment la sensació de gàbia que percep el
veïnat". Indica que es lleven hui les portes i es posarà un pal alt informatiu per a prohibir
l'entrada de gossos. I quedarien pendents els jocs per a 2019.

El Sr. Campillo pregunta per què cal elevar la cota i eliminar la terra mortenca.

La Sra. Bernal contesta que porque lo plantearon los vecinos y es más conveniente.

El Sr. Campillo planteja esperar a veure com funciona el jardí una vegada eliminades les
portes.

La Sra. Bernal indica que cuando los vecinos lo están pidiendo es porque ya han pasado
meses y han habido tensiones y vandalismo.

El Sr. Campillo indica que la moció se centra en la problemàtica de gossos i no es parla de
vandalisme. Afig que és raonable solucionar el problema dels conflictes amb els amos dels
gossos i veure com funciona amb la solució que es proposa per la Presidenta.
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SESSIÓ ORDINÀRIA DE 20 DE SETEMBRE DE 2018 8

El Sr. Bravo recapitulando indica que en resumen se acepta la propuesta del punto uno de
la moción 5 y en 2019 se instalará una zona infantil, y en el tema de seguridad se ha dicho que ya
está en contacto con la Delegación de Policía Local.

VOTACIÓ

Se sotmet la proposta alternativa a votació i per majoria s'acorda aprovar-la, decaient la
moció plantejada inicialmente en la Comissió, per cinc vots a favor de: M. Pilar Soriano
Rodríguez i Sergi Campillo Fernández (Compromís), Ramón Vilar Zanón (Socialista), Roberto
Jaramillo Martínez (València en Comú) i José M. Bravo Plana-Sala (Ciutadans) i dos abstencions
de: M. Àngels Ramón-Llin Martínez i Lourdes Bernal Sanchis (Popular). 

ACORD

Que es retiren les portes del parc. D'esta forma, s'eliminaria parcialment la sensació de
gàbia que percep el veïnat. 

6 RESULTAT: RETIRAT
EXPEDIENT: O-89CIU-2018-000204-00 PROPOSTA NÚM.: 1
ASSUMPTE:
MOCIÓ CONJUNTA que presenten els senyors José María Bravo Plana-Sala i Manuel
Camarasa Navalón, del Grup Municipal Ciutadans, relativa a "Entorn del poliesportiu de
Natzaret".

S'altera l'ordre i es tracta este punt a continuación del punt nou de l'orde del dia. 

MOCIÓ

"La valla que marca el perímetro del polideportivo de Nazaret es un muro de ladrillo ciego
de gran altura.

Figura 1: Situación del polideportivo. Marcado con líneas discontinuas los márgenes vallados a los que se hace

referencia. 

En la valla que discurre paralela a la c/ Parque de Nazaret se han detectado algunos
problemas por la aparición de plantas (Washingtonia Robusta) de rápido crecimiento y gran porte
en su base que a medio plazo podrían afectar a la estabilidad del muro. 
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SESSIÓ ORDINÀRIA DE 20 DE SETEMBRE DE 2018 9

  

        Figura 2: Detalle de algunas de las plantas y su posición en base de muro. 

Por otro lado en la valla que discurre paralela al cauce histórico del río Turia colindante
con el Paseo de Levante Unión Deportiva, impide que la iluminación del Polideportivo pueda
llegar al paseo por el carácter opaco del cerramiento (ver Fig.3)

  

                                               Figura 3: estado actual del vallado 

Como se puede apreciar en una de las imágenes, existen torres de iluminación de alta
potencia en los campos deportivos que podrían mejorar la escasa iluminación del paseo. Por otro
lado el actual muro impide establecer una línea visual abierta con entorno más verde de los
campos deportivos situados a escasos metros de distancia.

Además, el Paseo de Levante Unión Deportiva no dispone de sumideros para la
eliminación de aguas, por este motivo queda impracticable tras cualquier lluvia. Teniendo en
cuenta que se trata de uno de los accesos principales al anunciado parque de desembocadura de
Nazaret parece poco adecuado que se mantenga esta situación.

Por lo anteriormente expuesto, los concejales que suscriben, formulan las siguientes

PROPUESTAS DE ACUERDO
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PRIMERA.- Que desde la delegación de Parques y Jardines, en coordinación en caso
necesario con la Fundación Deportiva Municipal, se lleve a cabo una limpieza de las plantas
(Washingtonia Robusta) que están desarrollándose en la base del muro con el objetivo de evitar
problemas estructurales a medio plazo.

SEGUNDA.- Que se inste a la Fundación Deportiva Municipal para que estudie la
sustitución del actual muro paralelo al Paseo de Levante Unión Deportiva, por una valla
permeable, con el doble objetivo de mejorar la iluminación de un paseo con muy escasa dotación
lumínica y la mejora paisajista del entorno por la apertura visual a los campos deportivos.

TERCERA.- Que se inste a la delegación municipal competente en la materia, a estudiar el
cambio de solera por una que sustituya a la actual para que el paseo por esta no se vea afectada
por la lluvia y que contemple sumideros para la eliminación de pluviales ".

DEBAT

El Sr. Bravo expone y defiende la moción.

La Sra. Ramón-Llin manifesta el seu acord encara que té dubtes que siga competència
d'esta Comissió.

La Sra. Presidenta indica que en efecte és competència d'esports.

El Sr. Bravo manifiesta que retira la moción para presentarla al órgano competente. 

7 RESULTAT: APROVADA PROPOSTA ALTERNATIVA
EXPEDIENT: O-89POP-2018-000068-00 PROPOSTA NÚM.: 15
ASSUMPTE:
MOCIÓ que presenta la Sra. Lourdes Bernal Sanchis, del Grup Municipal Popular, relativa a
"Contaminació atmosfèrica en Av. de l'Oest".

S'altera l'ordre i es tracta este punt a continuación del punt huit de l'orde del dia. 

MOCIÓ

"Han transcurrido casi dos años desde que el Sr. Ribó implantó el doble sentido en la
Avda. del Oeste en contra de los vecinos de la zona, a los que desde el principio, se les ha hecho
oídos sordos.

Esta decisión arbitraria y en contra de la ciudadanía ha provocado una inseguridad vial
manifiesta e incluso hay que lamentar, en este periodo, nueve atropellos y accidentes con heridos.
Del mismo modo, se ha producido un importante aumento de las retenciones del tráfico,
consecuencia de lo cual se han incrementado los niveles de CO2 y del resto de contaminantes en
la zona.

El Grupo Municipal Popular ha venido denunciando sistemáticamente esta situación,
advirtiendo y presentado iniciativas tanto en Comisión como en Pleno para que se adoptasen
medidas que reforzasen la seguridad de los valencianos que se vieron afectados como
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consecuencia de la decisión del gobierno tripartito municipal. Pero éste sigue empecinado en
mantener a toda costa su decisión, a pesar de la fuerte oposición vecinal, de los vendedores del
Mercado Central y de usuarios en general.

Es por esto que desde el Grupo Popular presentamos la siguiente

PROPUESTA DE ACUERDO

1.- Que se instale en la Avda del Oeste un medidor de contaminación atmosférica

2.- Que se realice un estudio y análisis detallado de los resultados obtenidos y que se
redacten unas conclusiones con unas medidas a tomar por parte del Ayuntamiento para evitar que
el nivel de contaminantes alcance los niveles actuales"

DEBAT

La Sra. Bernal expone y defiende la moción.

El Sr. Bravo manifiesta que está de acuerdo con la moción.

VAL La Sra. Presidenta assenyala que la Conselleria l'ha informat que la setmana pròxima
se signa l'acta de replanteig de l'estació de mesurament de contaminació en la Plaça de
l'Ajuntament i eixa serà l'estació de mesurament del centre de la ciutat. Afig que no hi ha
inconvenient en què quan es facen campanyes de mesurament es poden fer en l'avinguda de
l'Oest, però l'estació "fixa" de mesurament de la contaminació atmosfèrica serà la de la Plaça de
l'Ajuntament.

La Sra. Bernal insiste en que se hagan estudios en la avenida del Oeste porque hay una
estación móvil para poder hacerlos.

La Sra. Presidenta planteja la següent alternativa: "Incloure l'avinguda de l'Oest en els
estudis que es realitze de la contaminació atmosfèrica".

VOTACIÓ

Se sotmet la proposta alternativa a votació i per majoria s'acorda aprovar-la, decaient la
moció plantejada inicialmente en la Comissió, per cinc vots a favor de: M. Pilar Soriano
Rodríguez i Sergi Campillo Fernández (Compromís), Ramón Vilar Zanón (Socialista), Roberto
Jaramillo Martínez (València en Comú) i José M. Bravo Plana-Sala (Ciutadans) i dos abstencions
de: M. Àngels Ramón-Llin Martínez (amb explicació de l'abstenció perquè no hi ha compromís
real de quan es realitzarà eixos mesuraments) i Lourdes Bernal Sanchis (Popular).

ACORD

Incloure l'avinguda de l'Oest en els estudis que es realitze de la contaminació atmosfèrica. 
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8 RESULTAT: APROVADA PROPOSTA ALTERNATIVA
EXPEDIENT: O-89POP-2018-000068-00 PROPOSTA NÚM.: 17
ASSUMPTE:
MOCIÓ que presenta la Sra. Lourdes Bernal Sanchis, del Grup Municipal Popular, relativa a
"Record animals de companyia morts".

S’altera l’ordre i es tracta este punt a continuación del punt sis de l’orde del dia.

MOCIÓ

"Los animales de compañía son una parte fundamental en muchas familias. Cuando se
produce un fallecimiento, se recibe con la misma tristeza que si de un familiar se tratara.

Es por ello que las personas que han sufrido pérdidas de animales cercanos nos han hecho
llegar a través de ARCADYS, la necesidad de tener un lugar donde recordar a su mascota.

En esta línea este grupo, secundando esta idea realizamos la siguiente:

PROPUESTA DE ACUERDO

Que se elija un árbol dentro de un parque, como Viveros, en el mismo Cementerio General
o donde se considere viable, para que las personas puedan colocar una cinta en recuerdo de un
animal fallecido."

S'altera l'ordre i es tracta este punt a continuación del punt sis de l'orde del dia.

DEBAT

La Sra. Bernal expone y defiende la moción.

El Sr. Bravo está de acuerdo, incluso plantea que podía estudiarse que fuera en varios
parques de la ciudad.

La Sra. Presidenta està d'acord amb la filosofia, però l'Ordenança prohibix penjar coses en
els arbres.

El Sr. Bravo plantea una alternativa de elaborar un protocolo que lo regule.

La Sra. Bernal señala que traslada la propuesta de ARCADYS y afirma que escudarse en la
Ordenanza no le parece bien. Apunta que es una moción neutra y no entiende por qué no se
aprueba.

La Sra. Presidenta insistix que està d'acord en la filosofia, excepte en el Cementeri
General, però estudiar una zona verda li sembla bé i fins i tot en diverses zones, i planteja
estudiar l'assumpte. Planteja la següent alternativa: "que es trie una zona dins d'un parc, o on es
considere viable, perquè les persones puguen col·locar una cinta en record d'un animal mort.".

VOTACIÓ
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1.  
2.  
3.  

Se sotmet la proposta alternativa a votació i per unanimitat, s'acorda la proposta o moció
alternativa, decaient la moció plantejada en la Comissió.

ACORD

Que es trie una zona dins d'un parc, o on es considere viable, perquè les persones puguen
col·locar una cinta en record d'un animal mort. 

9 RESULTAT: APROVADA PROPOSTA ALTERNATIVA
EXPEDIENT: O-89POP-2018-000068-00 PROPOSTA NÚM.: 16
ASSUMPTE:
MOCIÓ que presenta la Sra. Lourdes Bernal Sanchis, del Grup Municipal Popular, relativa a
"Conflictes en el carrer Músic Ginés".

S’altera l’ordre i es tracta este punt a continuación del punt cinc de l’orde del dia.

MOCIÓ

"Tras dos mociones presentadas sobre este desatino del gobierno tripartioto del Sr. Ribó en
la calle Músico Ginés consistente en la instalación de una zona de socialización de perros en un
lugar donde los vecinos de la zona no la querían y su posterior rectificación, nos vemos obligados
a presentar otra en el día de hoy.

Tras las protestas vecinales se paralizó la obra y se modificó el proyecto originario,
dejando la zona como un recinto vallado y parcialmente relleno el foso originario. En el
transcurso de este verano se produjeron incidentes entre vecinos y propietarios de perros que
estaban haciendo uso de dicha zona, lo que obligó a la concejalia de parques y jardines a instalar
urgentemente y debido a la fuerte presión vecinal, carteles de prohibido perros en la instalación.

Durante el mes actual se han vuelto a reproducir los incidentes entre propietarios de perros
y vecinos, que han necesitado en alguna ocasión presencia policial.

El hartazgo de los vecinos es evidente y nos trasladan sus peticiones que son las que
incluimos en nuestra moción

Ante todos estos hechos y a falta de una respuesta eficaz por parte del gobierno tripartito,
presentamos la siguiente

PROPUESTA DE ACUERDO

Que se rellene el foso hasta cota cero
Que se instalen los juegos infantiles y de mayores
Que se refuerze la presencia policial

Todas y cada una de estas acciones se realizarán a la mayor brevedad posible."

DEBAT

Es reprodueix el debat del punt cinc, on s'acorda tractar-ho conjuntament amb el punt nou.
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El Sr. Bravo y la Sra. Bernal exponen y defienden cada uno su moción.

La Sra. Presidenta es remet al debat que es va tenir amb els veïns. Assenyala que està en
contacte amb la regidora de Seguretat Ciutadana, Anaïs Menguzzato, perquè es reforce la
presència de la Policia Local. Sobre el tema dels jocs informa que en 2018 no hi ha dotació, que
es durà a terme en 2019. Sobre la cota del parc afig que ja es va dir que no es podria tornar a
actuar perquè s'ha executat el projecte com estava previst i drena perfecte. Proposa la següent
alternativa: Aprovar el punt primer de la moció presentada pel Grup Ciutadans: "Que es retiren
les portes del parc. D'esta forma, s'eliminaria parcialment la sensació de gàbia que percep el
veïnat". Indica que es lleven hui les portes i es posarà un pal alt informatiu per a prohibir
l'entrada de gossos. I quedarien pendents els jocs per a 2019.

El Sr. Campillo pregunta per què cal elevar la cota i eliminar la terra mortenca.

La Sra. Bernal contesta que porque lo plantearon los vecinos y es más conveniente.

El Sr. Campillo planteja esperar a veure com funciona el jardí una vegada eliminades les
portes.

La Sra. Bernal indica que cuando los vecinos lo están pidiendo es porque ya han pasado
meses y han habido tensiones y vandalismo.

El Sr. Campillo indica que la moció se centra en la problemàtica de gossos i no es parla de
vandalisme. Afig que és raonable solucionar el problema dels conflictes amb els amos dels
gossos i veure com funciona amb la solució que es proposa per la Presidenta.

El Sr. Bravo recapitulando indica que en resumen se acepta la propuesta del punto uno de
la moción cinco y en 2019 se instalará una zona infantil, y en el tema de seguridad se ha dicho
que ya está en contacto con la Delegación de Policía Local.

VOTACIÓ

Se sotmet la proposta alternativa a votació i per majoria s'acorda aprovar-la, decaient la
moció plantejada inicialmente en la Comissió, per cinc vots a favor de: M. Pilar Soriano
Rodríguez i Sergi Campillo Fernández (Compromís), Ramón Vilar Zanón (Socialista), Roberto
Jaramillo Martínez (València en Comú) i José M. Bravo Plana-Sala (Ciutadans) i dos abstencions
de: M. Àngels Ramón-Llin Martínez i Lourdes Bernal Sanchis (Popular).

ACORD

Que es retiren les portes del parc. D'esta forma, s'eliminaria parcialment la sensació de
gàbia que percep el veïnat.

 

Les respostes a les preguntes es remeten per PIAE i se li ha facilitat per escrit als regidors i
regidores que han preguntat i a cada Grup Polític.
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10 RESULTAT: CONTESTADA
EXPEDIENT: O-89POP-2018-000068-00 PROPOSTA NÚM.: 1
ASSUMPTE:
PREGUNTES que presenta la Sra. M. Àngels Ramón-Llín Martínez, del Grup Municipal
Popular, relatives a "Botelló barri Morvedre".

PREGUNTA

"Les nits del cap de setmana els veïns i veïnes del barri de Morvedre patixen episodis de
botelló amb les molèsties que això genera en la via publica, com la brutícia, entre atres.

Els punts més conflictius s'ubiquen al voltant dels carrers Milagrosa, Sarra, saboneria i junt
a la gasolinera.

PREGUNTES

1.- Coneix l'Ajuntament esta greu problemàtica del botelló al barri de Morvedre, que afecta
als veïns i veïnes?

2.- Quines mides va a ficar en marxa l'Ajuntament per a subsanar estos problemes al barri
de Morvedre?

3.- Quina es la freqüència de neteja en tot el barri de Morvedre?

4.- S'ha ficat en marxa algun dispositiu especial de neteja de les restes del botelló els caps
de setmana, en el barri de Morvedre? En que consistix?

5.- S'ha reunit l'Ajuntament amb l'Associació de Veins de Saidia-Morvedre, així com a
veïns diversos per tal d'informar-los de l'actuació municipal en la neteja de la brutícia originada
pel botelló en els caps de setmana?"

RESPOSTA

Sra. Presidenta, coordinadora de l'Àrea de Medi Ambient i Canvi Climàtic

"1a: Sí.

2a: Des de la Delegació de Gestió de Residus Sòlids ja es duen a terme les mesures
referents a la neteja.

3a: Aquesta pregunta ja va ser contestada en el punt 30 de l'ordre del dia de la Comissió de
Medi Ambient de febrer de 2018.

4a: Sí. Tots els diumenges i festius hi ha un servici específic per a la neteja del botelló en
eixes zones. El servei consisteix en:

- Jardí i peatonals de carrers Milagrosa, Saboneria, Tarra, L'Argenter Suárez i San Juan de
la Cruz: agranat motoritzat amb 4 operaris, tots el diumenges i festius de matí.
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- Jardí de carrer Lleida amb Sagunt: agranat motoritzat amb 1 operari, tots el diumenges i
festius de matí.

- Carrers Pepita i Duato: agranat motoritzat amb 1 operari més baldeig posterior, tots el
diumenges i festius de matí.

5a: Des de la Delegació de Gestió de Residus Sòlids es va dur a terme la presentació de les
programacions de neteja 2018 de cadascun dels barris en totes les Juntes de Districte. La reunió
corresponent a la Junta de districte de Trànsits es va dur a terme el passat 21 de febrer de 2018." 

11 RESULTAT: CONTESTADA
EXPEDIENT: O-89POP-2018-000068-00 PROPOSTA NÚM.: 2
ASSUMPTE:
PREGUNTES que presenta la Sra. M. Àngels Ramón-Llín Martínez, del Grup Municipal
Popular, relatives a "Visites itineraris Devesa-Albufera".

PREGUNTA

"La regidora de Devesa-Albufera ha promocionat durant este estiu en el mobiliari urbà
(MUPIS) i marquesines de la ciutat, la visita als sis itineraris existents en l'àmbit de la
Devesa-Albufera.

PREGUNTES

1.- Quin ha segut el numero de visitants a cadascun dels sis itineraris de la
Devesa-Albufera en el mesos de juliol i agost?

2.- Quin ha segut el pressupost de campanya de promoció dels itineraris de la
Devesa-Albufera? A càrrec de quina partida pressupostaria?

3.- Ha hagut incidències en les visites als sis itineraris este estiu? Quantes i per quins
motius?"

RESPOSTA

Sr. Campillo, regidor delegat de Conservació d'Àrees Naturals i Devesa-Albufera

"1a: Els sis itineraris de la Devesa es desenvolupen a través d'este espai i són oberts, sense
existir la possibilitat d'un control del nombre exacte de visitants.

La dada que sí tenim és el nombre de visitants que han sol·licitat informació en les casetes
informatives durant els mesos de juliol i agost, que han sigut un total de 747 visites, atenent a
2.121 persones.

2a: El pressupost de la impressió dels cartells dels MUPIS relacionats amb la promoció
dels itineraris de la Devesa ha sigut de 1.711,76 € IVA inclòs. Aplicació pressupostària nº 2018
FP760 17240 22799.
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El disseny ha sigut realitzat pel personal de la secció de Normalització Documental, i a
més dels MUPIS s'ha fet promoció dels itineraris per altres mitjans de comunicació com a xarxes
socials, nota de premsa...

3a: No es té coneixement que s'haja produït alguna incidència en les visites realitzades als
itineraris de la Devesa-Albufera."

12 RESULTAT: CONTESTADA
EXPEDIENT: O-89POP-2018-000068-00 PROPOSTA NÚM.: 3
ASSUMPTE:
PREGUNTES que presenta la Sra. M. Àngels Ramón-Llín Martínez, del Grup Municipal
Popular, relatives a "Instal·lació sistema oxidació aigua potable".

PREGUNTA

"L'Ajuntament ha encarregat a EMIVASA les obres de la primera fase de la nova
instal·lació d'oxidació avançada en la planta potabilitzadora d'El Realon, per tal de millorar la
qualitat de l'aigua potable que consumim en valéncia.

PREGUNTES

1.- Quin es l'objectiu d'esta actuació?

2.- En que consistix exactament esta nova instal·lació?

3.- Quin es el pressupost d'esta actuació?

4.- Quin es el plaç previst d'execució?"

RESPOSTA

Sr. Sarrià, regidor delegat del Cicle Integral d'Aigua

"1a: Este projecte és un dels compromisos adquirits per l'Equip de Govern de l'Ajuntament
de València en esta legislatura, en el marc del pla de millora de la qualitat de l'aigua potable.Amb
esta actuació es pretén resoldre els problemes d'olor i sabor de l'aigua subministrada des de la
Planta Potabilitzadora d'El Realon, a causa de la presència de substàncies sàpides en el Canal
Xúquer-Túria, així com millorar la desinfecció de l'aigua, i al temps combatre la presència de la
clòtxina zebra.

2a: L'obra està inclosa dins del Pla d'Inversions en Plantes Potabilitzadores corresponent a
l'exercici 2018.L'objecte de l'obra és l'execució d'una instal·lació constituïda per un sistema de
generació, dosificació i mescla d'ozó (O3) i d'aigua oxigenada (H2O2), així com d'una cambra de
contacte destinats a oxidar la matèria orgànica present en l'aigua d'entrada a la planta
potabilitzadora d'El Realon, incorporant així l'etapa de preozonització al sistema de tractament de
la planta potabilitzadora. Amb esta actuació es tractarà el 50% del cabal nominal de la planta. Per
a l'any 2020 es planteja dur a terme una segona actuació que té per objectiu la instal·lació dels
equips necessaris per a arribar a tractar el 100% de la capacitat nominal de la planta (3 m3/s).
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3a: El pressupost de l'obra ascendix a la quantitat de 4.403.477,74 euros (IVA inclòs), en la
1a fase recentment encarregada a EMIVASA.L'import aproximat de les obres de la 2a fase serà
d'uns 5 M€ (xifres estimades a priori, abans de projecte), que sumats als 4,4 M€ del projecte
aprovat, suposaran una inversió total de 9,4 M€.

4a: El termini d'execució previst per a les obres d'esta 1a fase és de 18 mesos. Per a la
totalitat de les actuacions previstes (fases 1a i 2a) s'espera la seua finalització a l'acabar l'any
2021."

13 RESULTAT: CONTESTADA
EXPEDIENT: O-89POP-2018-000068-00 PROPOSTA NÚM.: 4
ASSUMPTE:
PREGUNTES que presenta la Sra. M. Àngels Ramón-Llín Martínez, del Grup Municipal
Popular, relatives a "Voluntariat mediambiental Devesa".

PREGUNTA

"El voluntariat mediambiental de la Devesa d'este estiu 2018, ficat en marxa per
l'Ajuntament de Valéncia amb col·laboració en la Creu Roja, ha realitzat diferents actuacions en
este paratge, coordinats pel Servici Devesa-Albufera, i contribuint a la prevenció d'incendis.

PREGUNTES

1.- Quin ha segut el numero de voluntari/es participants?

2.- Quins treballs han segut encomanats als/les voluntari/es? En quin àmbit concret han
realitzat els treballs?

3.- Quantes incidències han hagut este estiu durant els mesos de juliol i agost? De quin
tipus?

4.- Quin es el balanç final del voluntariat mediambiental de la Devesa en este estiu de
2018?

5.- Quin ha segut el numero de visitants de la Devesa este estiu (per setmanes)?

6.- Quin es el numero d'enquestes realitzades pel voluntariat? Quin es el resultat d'estes
enquestes?"

RESPOSTA

Sr. Campillo, regidor delegat de Conservació d'Àrees Naturals i Devesa-Albuera

"Tenint en compte que el projecte de voluntariat ambiental, com anunciàrem en nota de
premsa el 3 de juliol, finalitzarà el diumenge 23 de setembre, fins llavors no podem fer un balanç
final.
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No obstant açò, amb la memòria que realitze Creu Roja, en el seu moment, s'oferirà el
detall del voluntariat que ha participat, les intervencions realitzades, o els resultats de les
enquestes, entre altres coses.

Quant a les incidències que han hagut durant els mesos de juliol i agost, al juliol s'han
produït 109 avisos, la meitat que l'any anterior, i 121 a l'agost, menys que altres anys, la qual
cosa demostra l'efecte positiu que estan tenint entre la ciutadania les campanyes de
conscienciació impulsades per l'ajuntament i el treball fet pel voluntariat els dos anys anteriors.

Quant al nombre de voluntàries i voluntaris, com també hem anunciat públicament, han
participat 79 persones en juliol i 64 en agost, amb una taxa de cobertura de voluntariat del
93.88% i 98.61% respectivament." 

14 RESULTAT: CONTESTADA
EXPEDIENT: O-89POP-2018-000068-00 PROPOSTA NÚM.: 5
ASSUMPTE:
PREGUNTES que presenta la Sra. M. Àngels Ramón-Llín Martínez, del Grup Municipal
Popular, relatives a "Aprovació despeses neteja".

PREGUNTA

"La Junta de Govern va aprovar a finals de juliol, l'autorització d'una despesa de 8 milions
d'euros per als servicis de neteja viaria, recollida i transport de residus.

PREGUNTES

1.- Quin ha segut el destí i conceptes de la despesa de 8 milions d'euros?

2.- A quines zones ha anat destinada esta despesa (amb la quantitat concreta per a cada una
d'elles)?

3.- Amb esta quantitat, s'atendran les peticions dels veïns i veïnes dels barris? Quines
concretament?"

RESPOSTA

Sra. Presidenta, coordinadora de l'Àrea de Medi Ambient i Canvi Climàtic

"1a: Serveis de neteja viària, arreplegada i transport de residus urbans de 2018.

2a: Al conjunt de la ciutat.

3a: Aquesta autorització de despesa no comporta, per si mateixa, una millora de serveis,
donat que correspon a una operació tècnica pressupostària per materialitzar els acords de la Junta
de Govern Local de dates 30 de desembre de 2017 i l'acord de la Junta de Govern Local de data
11 de maig de 2018." 
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15 RESULTAT: CONTESTADA
EXPEDIENT: O-89POP-2018-000068-00 PROPOSTA NÚM.: 6
ASSUMPTE:
PREGUNTES que presenta la Sra. Lourdes Bernal Sanchis, del Grup Municipal Popular,
relatives a "Balanç d'inversions en jardins 2018".

PREGUNTA

"Dado el bajo nivel de ejecución presupuestaria de las inversiones a realizar en 2018 por
parte del Servicio de Jardinería y por el OAM, realizamos las siguientes

PREGUNTAS

¿Cual es el estado de las inversiones a realizar en el 2018 en jardines de manera
individualizada a fecha actual? (Detallar por parte del Servicio de Jardines y por el OAM)
¿Cual es el importe de cada una de ellas? (Detallar por parte del Servicio de Jardines y por
el OAM)
¿Cual es el plazo de ejecución de cada una de ellas? (Detallar por parte del Servicio de
Jardines y por el OAM)
¿Cual es la fecha prevista de inicio de cada una de ellas? (Detallar por parte del Servicio de
Jardines y por el OAM)"

RESPOSTA

Sra. Presidenta, coordinadora de l'Àrea de Medi Ambient i Canvi Climàtic

"En arxius adjunts es remeten les taules corresponents al Servei de Jardineria i a l'OAM de
Parcs i Jardins amb el detall respecte a les inversions 2018."
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##ANEXO-1652133##

INVERSIONS OAM 2018

JARDÍ IMPORT TRÀMIT/TERMINI EXECUCIÓ  INICI/RECEPCIÓ

Reposició enllumenat Marxalenes   87,020,09€ FINALITZAT/70 DIES 14 MAIG 2018

Restauració de les pèrgoles Tram X-XI 162.581,24 € FINALITZAT/70 DIES 15 MAIG 2018

Restauració jocs d'aigua Tram X-XI  50.678,44 € FINALITZAT/3 MESOS 30 MAIG 2018

Reparació de biguetes Tram X-XI  38.949,51 € FINALITZAT/1 MES 15 MAIG 2018

Coberta d'Ayora i dependències  

 34.632,55 € coberta i 

70.193,47 € vestuaris   EN EXECUCIÓ/ 2 MESOS INICI SETEMBRE

Reformes per a banys públics Jardí del Túria

  Lot 1 133.500,97 €  i lot 2 

103.750,77 € LICITACIÓ EN AVALUACIÓ 3 MESOS INICI OCTUBRE

Projecte nous banys públics Jardí del Túria 48.400,00 €

EN FASE CONCURS D'IDEES 1 MES DESPRÉS 

D'ADJUDICACIÓ NOVEMBRE
Reforma de vestuaris X-XI Jardí del Túria – iniciat després de modificació crèdit

interna  138.478,39 € CONTRACTACIÓ 3 MESOS NOVEMBRE/DESEMBRE



Id
. 

d
o
cu

m
en

t:
 u

ts
f 
m

A
O

7
 C

3
K
0
 q

+
tq

 t
2
M

9
 4

1
3
D

 i
S
Q

=

C
Ò

PI
A
 I

N
FO

R
M

A
T
IV

A
 (

N
O

 V
E
R
IF

IC
A
B
LE

 E
N

 S
E
U

 E
LE

C
T
R
Ò

N
IC

A
)

Signat electrònicament per:
Antefirma Nom Data Emissor cert Núm. sèrie cert
EL SECRETARI HILARIO LLAVADOR CISTERNES 18/10/2018 ACCVCA-120 5003985127797108341

SESSIÓ ORDINÀRIA DE 20 DE SETEMBRE DE 2018 22

##ANEXO-1652141##

  INVERSIONS SERVEI DE JARDINERIA 2018

JARDÍ  IMPORT TRÀMIT/ TERMINI EXECUCIÓ  INICI/RECEPCIÓ

HORTS RAMBLETA 187.186,98 € PROPERA FINALITZACIÓ FINALITZACIÓ SETEMBRE

REMODELACIÓ JARDÍ MARIA BENEYTO 115.019,61 € FINALITZAT/ TERMINI EXECUCIÓ 2 MESOS REBUT 31 AGOST

SOLAR DARRERE JOSEP M.HARO 
185.387,13 €

PREVISTA FINALITZACIÓ EN NOVEMBRE/ TERMINI 

EXECUCIÓ 4 MESOS EN EXECUCUCIÓ

PL. MÚSIC MORENO GANS 194.276,44 € FINALITZAT/ TERMINI EXECUCIÓ 3 MESOS REBUT 11 SETEMBRE

ZONA GOSSOS MÚSIC GINÉS 90.536,66 € FINALITZAT/ TERMINI EXECUCIÓ 2 MESOS REBUT 31 JULIOL

JARDÍ AMPARO ARCE MIRALLES (C.FARINÓS)  281.752,99 € FINALITZAT/ TERMINI EXECUCIÓ 4 MESOS REBUT 11 SETEMBRE

REMOD. CAMÍ TREMOLAR/RUIZ Y COMES 129.382,98 € PROPERA FINALITZACIÓ/ TERMINI EXECUCIÓ 2 MESOS FINALITZACIÓ SETEMBRE

AJARDINAM. PINTOR MAELLA-SAMUEL ROS 218.878,25 € TERMINI EXECUCIÓ 3 MESOS INICIAT 7 SETEMBRE

REMODELACIÓ JARDÍ PL. EMILIO LLUCH 133.361,51 € TERMINI EXECUCIÓ 2,5 MESOS INICIAT 18 SETEMBRE

AJARD. PL. PORTADORS DE LA VERGE FASE II 92.416,41 € TERMINI EXECUCIÓ 2 MESOS INICIAT 19 SETEMBRE

EXECUCIÓ SOLAR SILLA-ESPERANZA 
281.298,05 € EN CONTRACTACIÓ/TERMINI EXECUCIÓ 2 MESOS

EXECUCIÓ SOLAR RUBEN-DARIO 224.837,99 € EN CONTRACTACIÓ/TERMINI EXECUCIÓ 4 MESOS

ENJARDINAMENT MARIA MAZZARELLO 220.000 € EN CONTRACTACIÓ/TERMINI EXECUCIÓ 2 MESOS

UNA VALÈNCIA MÉS VERD. 2.100.000 € APROVAT PROJECTE/EN CONTRACTACIÓ

PLAN SOM 2017

Remodelació Parc Mossen Cuenca-Pl Major Pinedo 31.911,40 € TERMINI EXECUCIÓ 45 DIES INICIAT 12 SETEMBRE

Reforç tanca seguretat parc infantil i senyalítica  pl. El Greco 12.265,21 € TERMINI EXECUCIÓ 7 DIES INICIAT 17 SETEMBRE

Acondicionamient paviment i bancs Pl San Benet Mauella (Cases Bárcena) 17.536,38 € TERMINI EXECUCIÓ 45 DIES INICIAT 17 SETEMBRE

Remodelació Parc infantil Jardí Camí del Calvari (L'ermita) EN REDACCIÓ DE PROJECTE

Zona gososs en parc entre Ador-Figuereta EN REDACCIÓ DE PROJECTE

RELACIÓ OBRES CORRESPONENTS A LA TERCERA MODIFICACIÓ DE CRÈDITS

HORTS ESCOLARS PATRAIX 73.712,74 € EN CONTRACTACIÓ. TERMINI EXECUCIÓ 2 MESOS

ESPAI MULTICULTURAL EL BARCO 55.745,26 € EN CONTRACTACIÓ. TERMINI EXECUCIÓ 2 MESOS

PALMERAL GRAN VIA GERMANIES 120.000 € EN REDACCIÓ DE PROJECTE
ZONA SOCIALITZACIÓ GOSSOS EN LA TORRE 57.495,93 € EN REDACCIÓ DE PROJECTE

ZONA JOCS INFANTILS CARRERS HEURA/MALLORQUINS/LLANTERNA 60.000 € PROJECTE A COMISSIÓ PATRIMONI PREVIA APROVACIÓ

TORRE MAÇANA 92.416,41 € EN CONTRACTACIÓ. TERMINI EXECUCIÓ 4 MESOS

CENTENAR DE LA PLOMA 53.881,52 € EN CONTRACTACIÓ. TERMINI EXECUCIÓ 4 MESOS

PARC INFANTIL EN B. IBÁÑEZ (entre Bélgica y P. Peylorón) 60.494,52 € EN CONTRACTACIÓ. TERMINI EXECUCIÓ 2 MESOS

PARC DESEMBOCADURA 90.000 € +20.000 € EN REDACCIÓ DE PROJECTE
ZONES SOCIALITZACIÓ GOSSOS 150.000 +250.000 € EN REDACCIÓ DE PROJECTE
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16 RESULTAT: CONTESTADA
EXPEDIENT: O-89POP-2018-000068-00 PROPOSTA NÚM.: 7
ASSUMPTE:
PREGUNTES que presenta la Sra. Lourdes Bernal Sanchis, del Grup Municipal Popular,
relatives a "Balanç de poda en 2018".

PREGUNTA

"Dada la fecha actual del año 2018 y las campañas especiales realizadas de poda en la
ciudad, hacemos las siguioentes

PREGUNTAS

¿Cuantos arboles y palmeras han sido podados en el 2018 por el Servicio de jardinería
(Mensualizado)
¿Cuantos arboles y palmeras han sido podados en el 2018 por el OAM (Mensualizado)
¿De cuantas brigadas (y personas) se dispone para realizar las tareas de poda en la ciudad?
¿En que han consistido las campañas especiales de poda, cual ha sido su fecha de
realización y los medios destinados a su realización?"

RESPOSTA

Sra. Presidenta, coordinadora de l'Àrea de Medi Ambient i Canvi Climàtic

"1a: Dins de l'àmbit competencial del Servei de Jardineria, el total d'espècimens podats ha
sigut 8.306 unitats de gener a agost 2018. Adjuntem taula per mesos en arxiu adjunt.

2a: Dins de l'àmbit competencial de l'OAM de Parcs i Jardins, el total d'espècimens podats
ha sigut 612 unitats de gener a abril 2018. Adjuntem taula per mesos en arxiu adjunt.

3a: Dins de l'àmbit competencial del Servei de Jardineria es disposa dels mitjans ordinaris
de l'oferta de la contracta: set brigades compostes per dues persones i quatre brigades compostes
per tres persones.

Dins de l'àmbit competencial de l'OAM de Parcs i Jardins es disposa de quatre brigades,
amb cinc cistelles elevadores, nou podadors i un conductor.

4a: Dins de l'àmbit competencial del Servei de Jardineria s'han dut a terme les següents
campanyes especials de poda:

a) Campanya especial d'esporga de moreres

Les actuacions realitzades es van iniciar el 26 de gener de 2018 i amb el següents mitjans:
dos equips de treball amb oficial d'esporga i un operari en horari complet de matins, amb
l'assistència d'un camió cistella per al treball en altura cadascun dels equips, així com amb l'equip
i les eines necessàries per a desenvolupar aquest tipus de treballs.

b) Inspecció i esporga de palmeres monumentals i arbrat monumental
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Les actuacions realitzades es van iniciar el 21 de març de 2018 i amb els següents mitjans:
dos equips de treball amb oficial d'esporga de palmeres i dos operaris en horari complet de
matins, amb l'assistència d'un camió cistella per al treball en altura cadascun dels equips, així
com amb l'equip i les eines necessàries per a desenvolupar aquest tipus de treballs.

c) Inspecció, esporga, retirada de fruit i tractament contra el morrut de palmeres
monumentals

Les actuacions realitzades es van iniciar el 10 de juliol de 2018 i amb els següents mitjans:
dos equips de treball amb oficial d'esporga de palmeres i 2 operaris en horari complet de matins,
amb l'assistència d'un camió cistella per al treball en altura cadascun dels equips, així com amb
l'equip i les eines necessàries per a desenvolupar aquest tipus de treballs.

Dins de l'àmbit competencial de l'OAM de Parcs i Jardins s'han dut a terme les campanyes
especials de poda de moreres en el jardí del Túria entre els mesos de gener i febrer de 2018 i la
poda de palmeres en les avingudes principals al mes de febrer de 2018. Totes elles amb els
mitjans detallats a la resposta número 3."
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##ANEXO-1652147##

 

 

1. 

TOTAL EXEMPLARS ESPORGATS  FINS AGOST 2018 

Gener Febrer Març Abril Maig Juny Juliol Agost Total 

1267 1418 992 1235 1087 981 647 679 8.306 

 

2. 

TOTAL EXEMPLARS ESPORGATS  FINS ABRIL 2018 

Gener Febrer Març Abril Total 

125 172 150 165 612 
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17 RESULTAT: CONTESTADA
EXPEDIENT: O-89POP-2018-000068-00 PROPOSTA NÚM.: 8
ASSUMPTE:
PREGUNTES que presenta la Sra. Lourdes Bernal Sanchis, del Grup Municipal Popular,
relatives a "Balanç de poda en 2017".

PREGUNTA

"PREGUNTAS

¿Cuantos arboles y palmeras han sido podados en el 2017 por el Servicio de jardinería
(Mensualizado)
¿Cuantos arboles y palmeras han sido podados en el 2017 por el OAM (Mensualizado)
¿De cuantas brigadas (y personas) se ha dispuesto para realizar las tareas de poda en la
ciudad?"

RESPOSTA

Sra. Presidenta, coordinadora de l'Àrea de Medi Ambient i Canvi Climàtic

"1a: Dins de l'àmbit competencial del Servei de Jardineria, el total d'espècimens podats en
l'any 2017 ha sigut 13.201 unitats. Adjuntem taula per mesos en arxiu adjunt.

2a: Dins de l'àmbit competencial de l'OAM de Parcs i Jardins, el total d'espècimens podats
en l'any 2017 ha sigut 4166. Adjuntem taula per mesos en arxiu adjunt.

3a: Aquesta pregunta ja ha sigut resposta en el punt 16 de l'ordre del dia de la present
Comissió."
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##ANEXO-1652101##

 

1. 

TOTAL EXEMPLARS ESPORGATS 2017 

Gener  Febrer Març Abril Maig Juny Juliol Agost Sept. Oct. Nov. Dic. Total 

1362 1123 1015 792 1257 1373 584 584 1464 1272 1257 915 13.201 

 

2. 

 

TOTAL EXEMPLARS ESPORGATS 2017 

Gener  Febrer Març Abril Maig Juny Juliol Agost Sept. Oct. Nov. Dic. Total 

303 1280 290 134 232 149 114 80 234 173 1020 157 4166 
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18 RESULTAT: CONTESTADA
EXPEDIENT: O-89POP-2018-000068-00 PROPOSTA NÚM.: 9
ASSUMPTE:
PREGUNTES que presenta la Sra. Lourdes Bernal Sanchis, del Grup Municipal Popular,
relatives a "Balanç de poda en 2016".

PREGUNTA

"PREGUNTAS

¿Cuantos arboles y palmeras han sido podados en el 2016 por el Servicio de jardinería
(Mensualizado)
¿Cuantos arboles y palmeras han sido podados en el 2016 por el OAM (Mensualizado)
¿De cuantas brigadas (y personas) se ha dispuesto para realizar las tareas de poda en la
ciudad?"

RESPOSTA

Sra. Presidenta, coordinadora de l'Àrea de Medi Ambient i Canvi Climàtic

"1a: Dins de l'àmbit competencial del Servei de Jardineria, el total d'espècimens podats en
l'any 2016 ha sigut 12.778 unitats. Adjuntem taula per mesos en arxiu adjunt.

2a: Dins de l'àmbit competencial de l'OAM de Parcs i Jardins, el total d'espècimens podats
en l'any 2016 ha sigut 3417. Adjuntem taula per mesos en arxiu adjunt.

3a: Aquesta pregunta ja ha sigut resposta en el punt 16 de l'ordre del dia de la present
Comissió."
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##ANEXO-1652103##

 

1. 

TOTAL EXEMPLARS ESPORGATS 2016 

Gener  Febrer Març Abril Maig Juny Juliol Agost Sept. Oct. Nov. Dic. Total 

778 1032 1022 1257 939 968 723 838 951 824 1.804 1642 12.778 

 

2. 

TOTAL EXEMPLARS ESPORGATS 2016 

Gener  Febrer Març Abril Maig Juny Juliol Agost Sept. Oct. Nov. Dic. Total 

321 304 270 991 271 147 130 126 260 193 210 194 3417 
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1.  
2.  

3.  
4.  

5.  
6.  
7.  

8.  

19 RESULTAT: CONTESTADA
EXPEDIENT: O-89POP-2018-000068-00 PROPOSTA NÚM.: 10
ASSUMPTE:
PREGUNTES que presenta la Sra. Lourdes Bernal Sanchis, del Grup Municipal Popular,
relatives a "Situació de la Campanya d'adopció d'escocells".

PREGUNTA

"Hace ya más de un año se publicitó, por parte de la concejalía de Parques y Jardines,el
proyecto de "Adopta un alcorque". A preguntas realizadas por este grupo municipal se respondió
que se iba a iniciar en colaboración con tres asociaciones de vecinos. Pasado un tiempo
solicitamos información sobre la evolución de dicho proyecto y no había habido adopción
alguna. Es por esto que realizamos las siguientes

PREGUNTAS

¿Se ha adherido alguna otra Asociación a este proyecto? Detallar
¿Cuantos alcorques han sido adoptados hasta este momento? detallar ubicación de cada
uno y persona o entidad adoptante
¿Que especie de planta ha propuesto cada adoptante para su alcorque adjudicado?Detallar
¿Quien será el encargado de supervisar, por parte del Ayuntamiento, el correcto uso y
mantenimiento del alcorque adoptado?
¿Se ha formalizado algún tipo de documento en casa caso de adopción de alcorques?
¿Cuales son las obligaciones del adoptante?
¿Tiene alguna responsabilidad respecto a la salud del árbol de su alcorque adoptado, porlas
acciones que realize en el mismo?
¿Esa adopción tiene un plazo estipulado?"

RESPOSTA

Sra. Presidenta, coordinadora de l'Àrea de Medi Ambient i Canvi Climàtic

"1a: En l'actualitat estan adherides a la campanya Fes teu un Escocell les associacions o
entitats dels barris de sant Marcel·lí, Patraix, Cabanyal, Albors i Orriols.

S'han dut a terme plantacions amb alumnat del CEIP Fausto Ramírez, CEIP Ramiro Jover,
CEIP les Arenes, Escoleta el Trenet, i Col·legi Hermes i amb l'AAVV Albors.

Durant aquest mes de setembre, una volta iniciat el curs escolar, s'iniciaran els contactes
per calendaritzar les plantacions amb el Col·legi Salgui, Centre Municipal de Joventut de
Natzaret, Associació Arca de Natzaret i Societat Coral el Micalet.

2a: 8 escocells al Cabanyal per part del CEIP les arenes, 12 escocells a sant Marcel·lí per
part dels CEIPs Fausto Martínez i Ramiro Jover, 30 escocells a Patraix entre l'escoleta el Trenet i
el Col·legi Hermes i 12 escocells a Albors per part de l'AAVV.

3a: La proposta d'espècies i entrega de les llavors es fa per part dels tècnics del servei de
Jardineria. Les espècies que s'estan plantant són les següents:
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1.  

2.  

Milfulles (Achillea millefolium), Varetes de Sant Josep (Asphodelus fistulosus), Calèndula
( Calendula officinalis), Herba de Sant Jordi (Centranthus ruber), Ravenissa ( Diplotaxis
erucoides), Caps blancs (Lobularia marítima), Colletxó (Moricandia arvensis), Rosella (Papaver
rhoeas), Botgeta (Santolina chamaecyparissus), Pimpinella (Sanguisorba minor) i Timó o farigola
(Thymus vulgaris)

4a: Aquesta pregunta ja va ser contestada en els punt 53 i 186 de l'ordre del dia del Ple de
l'Ajuntament d'octubre de 2017.

5a: La documentació sol·licitada en el díptic de la campanya, que havia d'acompanyar la
sol·licitud de participació.

6a: Aquesta pregunta ja va ser contestada en els punt 53 i 186 de l'ordre del dia del Ple de
l'Ajuntament d'octubre de 2017.

7a: Aquesta pregunta ja va ser contestada en els punt 53 i 186 de l'ordre del dia del Ple de
l'Ajuntament d'octubre de 2017.

8a: No." 

20 RESULTAT: CONTESTADA
EXPEDIENT: O-89POP-2018-000068-00 PROPOSTA NÚM.: 11
ASSUMPTE:
PREGUNTES que presenta la Sra. Lourdes Bernal Sanchis, del Grup Municipal Popular,
relatives a "Balanç de tales en 2018".

PREGUNTA

"Transcurrido más de la mitad del año 2018 y siendo un motivo de preocupación para este
grupo municipal el gran número de talas de árboles y palmeras que está realizando el actual
gobierno municipal, realizamos las siguientes

PREGUNTAS

¿Cuantos árboles y palmeras se han talado durante el año 2018, por parte del servicio de
Jardines como por parte del OAM? Detallar especie y ubicación
¿Cual es la previssión de talas a realizar en el resto del año 2018?"

RESPOSTA

Sra. Presidenta, coordinadora de l'Àrea de Medi Ambient i Canvi Climàtic

"1a: Dins de l'àmbit competencial del Servei de Jardineria s'ha dut a terme l'abatiment d'un
total de 1106 exemplars fins a la primera quinzena de setembre.

Per altra banda, en el mateix període, i durant la campanya de plantació de primavera, es
van plantar 491 unitats. Durant la campanya de plantació de tardor/hivern està previst que s'inicie
la plantació de 3274 unitats dins del projecte participatiu Una València més verd.
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Dins de l'àmbit competencial de l'OAM de Parcs i Jardins s'han dut a terme un total de 82
abatiments fins a la primera quinzena de setembre.

Per altra banda, en el mateix període, i durant la campanya de plantació de primavera, es
van plantar 350 unitats. Durant la campanya de plantació de tardor/hivern està prevista la
plantació de 450 unitats més, donant a final d'any un total de 800 plantacions, entre les dutes a
terme en primavera i les previstes en tardor/hivern.

2a: No és possible realitzar una previsió d'abatiments, ja que aquests depenen de factors
climatològics adversos, interferències amb obres particulars o projectes d'urbanització que facen
necessàries la desafectació d'exemplars arboris o aparició de plagues en moments puntuals que
ocasionen el seu abatiment; així com la variació en l'estat fitosanitari dels arbres en un moment
determinat concret que ocasione el seu abatiment per suposar perill de caiguda." 

21 RESULTAT: CONTESTADA
EXPEDIENT: O-89CIU-2018-000199-00 PROPOSTA NÚM.: 1
ASSUMPTE:
PREGUNTES que presenta el Sr. José María Bravo Plana-Sala, del Grup Municipal Ciutadans,
relatives a "Al·legacions Mapa del Soroll".

PREGUNTA

"Dirigidas al servicio de contaminación acústica. Relacionado con la Notificación que da
respuesta a las alegaciones presentadas por los grupos políticos Ciudadanos y partido popular
(Expediente: E-02610-2017-000591-00).

En cuanto a las alegaciones realizadas y sus repuestas. Con el fin de aclarar la situación y
poder eliminar cualquiera duda que pudiese surgir sobre la validez de la modelización realizada,
el concejal que suscribe formula las siguientes,

PREGUNTAS

En la respuesta dada a la alegación número 3 del grupo Partido Popular, se indica que para
alimentar los modelos acústicos no se hace necesario el empleo de mediciones, sino que se parte
de las características de las fuentes o emisores de ruido y de las características del medio de
propagación.

También se indica que para una mejor verificación del modelo, se han hecho medidas de
167 puntos distribuidos por el municipio lo que ha permitido calibrar el modelo y corregir los
parámetros de emisión cuando las diferencias entre modelo y medida eran 3dBA.

1. De las 167 medidas realizadas, al comparar con los resultados procedentes de la
modelización, ¿En cuántos casos se obtuvieron diferencias de valores modelo/medida superiores
a 3 dBA?

2. ¿A qué posiciones concretas geográficas corresponden los puntos en los que la
diferencia es mayor a 3 dBA?
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3. En los puntos en los que los valores medidos en relación con los valores modelizados es
mayor a 3 dBA. ¿Qué diferencia exacta (en dBA) ha habido entre el valor medido y el valor
modelizado?

Se indica en la alegación número 5 del grupo Partido Popular, que para el análisis de
población expuesta se ha seguido una metodología que se explica en 5 puntos. En el primero de
estos puntos se hace referencia a una figura que no aparece en la memoria.

4. ¿Podríamos disponer de la información que no tenemos y que se enunciaba, es decir la
figura en la que se representa la metodología explicada?

En cuanto a las estaciones fijas de medida de ruido

5. ¿Cuántas son exactamente en este momento y donde están ubicadas?

6. ¿Existen estaciones fijas en todas las zonas acústicamente saturadas?"

RESPOSTA

Sra. Presidenta, coordinadora de l'Àrea de Medi Ambient i Canvi Climàtic

"1a: De les 167 mesuraments realitzades, en 12 d'elles les diferències entre el nivell
mesurat (LAeq) i l'estimat (rang en què es troba en eixe punt l'indicador Ld, perquè els
mesuraments es van realitzar en el període dia) superaven en +/- 3 dBA. Açò suposa que menys
del 8% dels punts es troben fora d'este rang, la qual cosa implicava un bon nivell de
convergència.

2a: En arxiu adjunt es troba la imatge amb la localització dels 167 punts. Els punts en color
verd representen aquells mesuraments els valors de les quals entre el nivell mesurat i el simulat
difereixen en menys de 3 dBA. En color roig es representen els mesuraments els valors de les
quals entre el nivell mesurat i el simulat difereixen en més de 3 dBA.

3a: En arxiu adjunt es detalla la taula amb la localització dels 12 punts i la diferència entre
el valor mesurat i el resultat de la simulació (LAeq15´-Ld).

4a: En arxiu adjunt remetem la figura a la que fa referència. Aquesta imatge es una captura
de pantalla d'un conjunt d'edificis del municipi, on es pot observar la disposició dels punts
receptors en les façanes exteriors i interiors (a 4 metre d'alçada sobre el nivell del terra) dels
immobles.

El total de punts receptors que s'han fet servir en l'elaboració del mapa del soroll de
València són 320.337.

5a: ESTACIONS AMBIENTALS

- Plaça de l'Ajuntament (junt amb estàtua Vinatea)

- C/ El senyor Juan d'Àustria (Pl. Els Pinazo)
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- Av. Aragó (encreuament amb Av. Blasco Ibáñez)

6a: Hi ha estacions fixes en totes les zones acústicament saturades

Les estacions fixes de seguiment de les ZAS són les següents:

BARRI DEL CARMEN

- C01 C/ Alta – C/ Baja

- C02 Pza del Carmen - C/ Padre Huérfanos

- C03 C/ Quart, 32

- C11 Pza Dr. Collado

- C17 C/ Pintor Zariñena – C/ Mare Deu Misericordia

- C18 C/ Serranos – C/ Concordia

ZONA XÚQUER

- X01 Plaza Xúquer (C/ Gorgos)

- X04 C/ Historiador Claudio Sánchez Albornoz, 4

ZONA JUAN LLORENS

- J02 C/ Juan Llorens, 58

- J04 C/ Juan Llorens, 36

- J05 C/ Calixto III, 27

- A02 C/ Buen Orden, 11

ZONA WOODY

- W01 Avda. Menéndez Pelayo, 16 acc

- W02 Avda. Menéndez Pelayo, 22 acc

- W03 C/ Cronista Almela y Vives, 3 acc

- W04 C/ Ramón Gordillo, 2 acc"
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##ANEXO-1652139##

2.   

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

  

 

3.  

LOCALITZACIÓ DEL PUNT DE MESURA LAeq15´-Ld 

Av. Del Cid con C/ Burgos 4,7 

Av. Hermanos Maristas, frente nº 14 4,9 

Puente Astilleros 3,7 

C/ Serrería, 5 (cruce con Felipe Salvador) 3,3 

Puente Monteolivete 6,0 

Av. Tarongers, frente Colegio Mayor Galileo-Galilei 3,7 

Av. Hnos. Machado, frente C/ Pare Viñas 5,9 

C/ Dr, Vicente Zaragoza (puerta Cottolengo) -4,1 

C/ San Vicente Mártir, 85 4,3 

Pº Alameda, frente º 44 3,9 

C/Castán Tobeñas, 26-28 5,8 

Av. Hermanos Machado, (puerta del colegio) 3,5 

 

 

 



Id
. 

d
o
cu

m
en

t:
 u

ts
f 
m

A
O

7
 C

3
K
0
 q

+
tq

 t
2
M

9
 4

1
3
D

 i
S
Q

=

C
Ò

PI
A
 I

N
FO

R
M

A
T
IV

A
 (

N
O

 V
E
R
IF

IC
A
B
LE

 E
N

 S
E
U

 E
LE

C
T
R
Ò

N
IC

A
)

Signat electrònicament per:
Antefirma Nom Data Emissor cert Núm. sèrie cert
EL SECRETARI HILARIO LLAVADOR CISTERNES 18/10/2018 ACCVCA-120 5003985127797108341

SESSIÓ ORDINÀRIA DE 20 DE SETEMBRE DE 2018 36

 

4.  

 



Id
. 

d
o
cu

m
en

t:
 u

ts
f 
m

A
O

7
 C

3
K
0
 q

+
tq

 t
2
M

9
 4

1
3
D

 i
S
Q

=

C
Ò

PI
A
 I

N
FO

R
M

A
T
IV

A
 (

N
O

 V
E
R
IF

IC
A
B
LE

 E
N

 S
E
U

 E
LE

C
T
R
Ò

N
IC

A
)

Signat electrònicament per:
Antefirma Nom Data Emissor cert Núm. sèrie cert
EL SECRETARI HILARIO LLAVADOR CISTERNES 18/10/2018 ACCVCA-120 5003985127797108341

SESSIÓ ORDINÀRIA DE 20 DE SETEMBRE DE 2018 37

22 RESULTAT: CONTESTADA
EXPEDIENT: O-89CIU-2018-000199-00 PROPOSTA NÚM.: 2
ASSUMPTE:
PREGUNTES que presenta el Sr. José María Bravo Plana-Sala, del Grup Municipal Ciutadans,
relatives a "Excrements canins".

PREGUNTA

"Recientemente se ha publicado en prensa datos relativos al descenso de excrementos
caninos cada 500 metros cuadrados.

Quisiéramos conocer cuál en la metodología seguida para la determinación de los valores
del número de excrementos caninos, por ello el concejal que suscribe formula las siguientes,

PREGUNTAS

1. ¿Dónde se realizan las medidas de excrementos para estas superficies? ¿Hay zonas
concretas? ¿Se reparten homogéneamente en los diferentes barrios de la ciudad?

2. ¿Dónde se localizan exactamente, en qué zonas y en qué fechas se realizaron las
medidas del último estudio que detecta un descenso del número de excrementos/superficie en la
ciudad?"

RESPOSTA

Sra. Presidenta, coordinadora de l'Àrea de Medi Ambient i Canvi Climàtic

"1a: Els mesuraments s'extrauen a través d'una mostra estadística, i, per tant, estan
distribuïdes aleatòriament en cadascuna de les 3 zones de València dels vigents contractes de
neteja, subdividint les zones 1 i 2, de major dimensió, en dues subzones cadascuna d'elles per
millorar l'homogeneïtat de la mostra.

Aquestes mostres es distribueixen aleatòriament sobre la base de la tramada de la ciutat,
donat l'heterogeneïtat de longitud de carrers si s'haguera treballat sobre la pròpia llista de carrers.
D'aquesta forma es garanteix l'aleatorietat i homogeneïtat òptimes de les poblacions mostrals.

2a: El nombre d'elements de la mostra en cadascuns dels plans de mostreig és de 124
elements distribuïts de la següent manera:

Zona 1. Subzona 1.1. 25

Subzona 1.2. 25

Zona 2. Subzona 2.1. 25

Subzona 2.2. 25

Zona 3. 24
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En arxiu adjunt es remet les localitzacions i dates del darrer estudi corresponent a l'estiu
2018."
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##ANEXO-1652075##

NUMERACIONES ALEATORIAS ZONAS 1-2-3 

 

 

 

 

 

 

 

ZONA 1

SEMANA 23-27 Julio CALLES DTOS. 1-2-3

Nº ORDEN DTO. CALLE Nº Policía

LUNES 1590 3 AV. PEREZ GALDOS 104

212 1 C. CABALLEROS

813 2 C. MAESTRO JOSE SERRANO 2

1687 3 C. LITERATO GABRIEL MIRO 32

MARTES 189 1 PL. MOSSEN MILA

1258 3 G.V. FERNANDO EL CATOLICO 33

515 1 C. MARQUES DE DOS AGUAS

715 2 PL. AMERICA

MIÉRCOLES 603 2 G.V. MARQUES DEL TURIA

1734 3 C. CUENCA 2

716 2 AV. JACINTO BENAVENTE

355 1 C. VILLENA

JUEVES 1155 3 PL. MARIA BENEYTO (ESCRIPTORA)

667 2 AV. NAVARRO REVERTER 15

379 1 C. CADIRERS

1450 3 G.V. RAMON Y CAJAL 6

VIERNES 171 1 C. SAN JUAN DE RIBERA

1261 3 C. JUAN DE MENA 29

657 2 PSO. CIUDADELA 14

671 2 C. CONDE DE SALVATIERRA 12

VERANO 2018

ZONA 1

SEMANA 6-10 Agosto CALLES DTOS. 1-2-3

Nº ORDEN DTO. CALLE Nº Policía

LUNES 701 2 C. JORGE JUAN 20

1495 3 C. MASCOTA 2

1878 3 PL. PINTOR SEGRELLES

145 1 C. JUSTICIA, DEL

MARTES 1358 3 C. MATEMATICO MARZAL 2

850 2 PL. MANUEL SANCHIS GUARNER

447 1 C. SAN VICENTE MARTIR

659 2 C. GENERAL NAVARRO SANGRAN 2

MIÉRCOLES 1782 3 C. CONVENTO DE JERUSALEN 4

183 1 C. VITORIA

535 1 C. POETA QUINTANA

719 20 C. CIRILO AMOROS

JUEVES 1265 3 C. CALIXTO III 2

704 2 G.V. MARQUES DEL TURIA 78

113 1 C. ALMIRANTE

752 2 AV. REGNE DE VALENCIA

VIERNES 109 1 PL. SAN NICOLAS

53 1 C. NAQUERA

1906 3 C. DOCTOR VILA BARBERA 2

922 2 C. POETA AL RUSSAFI

VERANO 2018

ZONA 1

SEMANA 13-17 Agosto CALLES DTOS. 1-2-3

Nº ORDEN DTO. CALLE Nº Policía

LUNES 553 1 C. SOLEDAD

1457 3 C. SALVADOR SASTRE 2

1396 3 C. CERVANTES 35

852 2 C. CURA FEMENIA 12

MARTES 290 1 C. ZAPATEROS

1158 3 C. CHILCHES 2

648 2 PL. PORTA DE LA MAR

502 1 C. EN LLOP

MIÉRCOLES 438 1 C. REPESO

870 2 C. ALICANTE 21

1228 3 C. BOTANICO 2

892 2 C. GENERAL PRIM 2

JUEVES 920 2 C. MATIAS PERELLO 10

1784 3 C. ALBERIQUE 16

18 1 C. CASTELLVINS

562 1 C. ZAPATA

VIERNES 1549 3 C. QUART 68

305 1 PL. JESUS MAROTO I GONZALEZ (FALLER)

1764 3 C. HEROE ROMEU 12

790 2 C. SEGORBE 2

VERANO 2018
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ZONA 1

SEMANA 20-24 Agosto CALLES DTOS. 1-2-3

Nº ORDEN DTO. CALLE Nº Policía

LUNES 95 1 PL. ESCOLANIA DE LA MARE DE DEU DELS DESAMPARATS

387 1 C. CERRAJEROS

1250 3 C. LITERATO GABRIEL MIRO 10

1928 2 C. JOAQUIN COSTA 2

MARTES 581 2 C. XATIVA 28

1389 3 C. SAN FRANCISCO DE BORJA 2

995 2 C. PINTOR SALVADOR ABRIL 32

230 1 C. FOS

MIÉRCOLES 83 1 LUG. PUENTE DE MADERA

1703 3 C. PALLETER 34

1441 3 C. ESTRELLA 17

791 2 C. ALMIRANTE CADARSO 14

JUEVES 699 2 C. HERNAN CORTES 2

690 2 PL. CANOVAS DEL CASTILLO 8

409 1 C. ITALICA

1409 3 PL. OBISPO AMIGO 6

VIERNES 1304 3 C. BUEN ORDEN 2

723 2 C. COLON 18

203 1 C. ALTA

1886 3 C. VIVES LIERN 2

VERANO 2018

ZONA 1

SEMANA 27-31-Agosto CALLES DTOS. 1-2-3

Nº ORDEN DTO. CALLE Nº Policía

LUNES 746 2 C. FILIPINAS 28

31 1 C. EN LLOPIS

1397 3 C. TROYA 2

729 2 C. CONDE DE ALTEA 30

MARTES 917 2 C. SEVILLA 22

423 1 C. MUELA

1786 3 C. NAVARRA 2

99 1 PL. LOPE DE VEGA

MIÉRCOLES 69 1 C. SUBIDA DEL TOLEDANO

944 2 C. DENIA 48

1495 3 C. MASCOTA 2

1847 3 C. ERMITA 1

JUEVES 40 1 C. HORNO DE LOS APOSTOLES

958 2 C. DOCTOR SUMSI 42

142 1 C. GOBERNADOR VIEJO

1476 3 C. BAILEN 46

VIERNES 209 1 C. BENEFICENCIA

1252 3 C. ESPINOSA 16

1463 3 C. VIVES LIERN 2

757 2 C. CISCAR 14

VERANO 2018
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ZONA 1 VERANO 2018

SEMANA 23-27 Julio CALLES DTOS. 7-8-9

Nº ORDEN DTO. CALLE Nº Policía

LUNES 686 8 C. TRES FORQUES 96

1604 9 C. CAMPOS CRESPO

1719 9 C. INGENIERO JOSE SIRERA 28

592 7 C. VICENTE AGUSTI 4

MARTES 107 7 C. CASTAN TOBEÐAS 95

1497 9 AV. POETA FEDERICO GARCIA LORCA 132

341 7 PL. ARTURO PIERA

700 8 C. MUSICO GOMIS

MIÉRCOLES 396 7 AV. CID 103

1550 9 C. JUAN DE CELAYA 2

1195 8 C. GREMIS, DELS 41

870 8 C. CIUTAT DE CARLET 2

JUEVES 538 7 C. JUAN ANTONIO VALERO DE PALMA 2

1227 8 C. CHERA 5

1334 9 C. JAIME BELTRAN

1246 8

AV. JUAN ARTAL ORTELLS (ALCALDE DE LA 

CORONACIO)

VIERNES 856 8 PL. BENIMARFULL 8

1287 9 C. LLADRO Y MALLI 2

230 7 C. ARQUITECTO RIBES 8

213 7 PL. SAINETERO ARNICHES

ZONA 1 VERANO 2018

SEMANA 6-10 Agosto CALLES DTOS. 7-8-9

Nº ORDEN DTO. CALLE Nº Policía

LUNES 1126 8 C. CHERA 15

1439 9 AV. PEREZ GALDOS 1

1161 8 C. JOSE ZARAGOZA 44

307 7 C. NUEVE DE OCTUBRE

MARTES 831 8 C. CHIVA 32

8 7 C. CASA MISERICORDIA

1520 9 C. ALMACERA 10

242 7 C. TORRES-TORRES 8

MIÉRCOLES 849 8 C. TRES FORQUES 30

472 7 AV. TRES CRUCES 2

1475 9 C. LLANERA DE RANES 2

1336 9 C. SAN VICENTE MARTIR 182

JUEVES 1611 9 C. PIO IX

1074 8 C. FOGAINERS, DELS

1165 8 C. ARQUITECTO SEGURA DE LAGO 22

253 7 C. FRANCISCO MORENO USEDO 32

VIERNES 15 7 C. PEDRO SUCIAS (HISTORIADOR)

1079 8 PL. ENRIQUE GRANADOS 15

169 7 C. BALADRE 2

1300 9 AV. GASPAR AGUILAR 24

ZONA 1 VERANO 2018

SEMANA 13-17 Agosto CALLES DTOS. 7-8-9

Nº ORDEN DTO. CALLE Nº Policía

LUNES 1386 9 C. MORA DE RUBIELOS 14

1502 9 C. URUGUAY 38

623 7 PL. COLONIA ESPAÐOLA MEJICO 23

1267 8 C. CALLOSA D?EN SARRIA 2

MARTES 1208 8 C.N. PICAÐA

1400 9 C. MICER RABASA 2

536 7 PL. MURCIA 11

839 8 C. ARCHIDUQUE CARLOS 8

MIÉRCOLES 406 7 C. TOTANA 12

1740 9 AV. REAL DE MADRID

186 7 PSO. PECHINA 69

1023 8 C. PINET 2

JUEVES 1174 8 C. PAU 2

1711 9 C. SORIA 22

3 7 C. FRANCISCO ALEGRE 16

1563 9 C. POETA FRANCESC CABALLERO MUÐOZ 20

VIERNES 1419 9 C. MARQUES DE BELLET 50

742 8 C. SALABERT 4

390 7 C. MIGUEL PAREDES 26

64 7 C.V. CHIRIVELLA 53
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ZONA 1 VERANO 2018

SEMANA 20-24 Agosto CALLES DTOS. 7-8-9

Nº ORDEN DTO. CALLE Nº Policía

LUNES 336 7 C. SALVADOR FERRANDIS LUNA 2

474 7 C. BENEGIDA

1421 9 C. AGUSTINA DE ARAGON 46

820 8 C. JACINTO LABAILA

MARTES 1354 9 C. SALVADOR PERLES 22

662 7 C. EP SALVADOR SALOM (PARALELA) 1

1153 8 C. JOSE ANDREU ALABARTA 10

780 8 C. RAMON DE PERELLOS

MIÉRCOLES 837 8 C. FRANCISCO DE LLANO 2

410 7 AV. MARCONI 2

1620 9 C. MANUEL ARNAU 20

1552 9 C. CARTEROS 46

JUEVES 1150 8 C. DOCTOR MARAÐON 4

1614 9 AV. PRIMERO DE MAYO 64

997 8 C. JOSE MARIA MORTES LERMA 28

38 7 PL. REI ALFONS EL BENIGNE 9

VIERNES 1680 9 C. MUSICO CABANILLES 16

1405 9 C. CARCAGENTE 14

87 7 C. ANTELLA

1237 8 AV. JOSE ROCA COLL (PIANISTA)

ZONA 1 VERANO 2018

SEMANA 27-31 Agosto CALLES DTOS. 7-8-9

Nº ORDEN DTO. CALLE Nº Policía

LUNES 1404 9 C. JERONIMO MUÐOZ 2

450 7 C. LEON

1072 8 C. TORRENTE 35

279 7 C. JUAN BAUTISTA VIVES 16

MARTES 900 8 C. CAMPANERS 16

480 7 C. QUART DE LES VALLS 4

1519 9 C. RAFAEL LAPESA MELGAR (GRAMATIC I LINGÜISTA) 14

1517 9 C. LITOGRAFO PASCUAL Y ABAD 35

MIÉRCOLES 1364 9 C. INGENIERO MANUEL CANOVAS

677 8 C. ENGUERA 3

941 8 C. VENERABLE AGNESIO 2

557 7 C. SABAS ARIAS 2

JUEVES 13 7 PL. DOCTOR BERENGUER FERRER 23

1710 9 C. ARZOBISPO OLAECHEA 14

1177 8 C. MONTESA 2

1670 9 C. TORRE MACANA 2

VIERNES 911 8 C. PABLO MELENDEZ 8

1115 8 C. VIRGEN DE LA CABEZA 28

499 7 C. GENERAL BASSET 2

1679 9 C. SAN VICENTE MARTIR 412
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ZONA 2 VERANO 2018

SEMANA 23-27/07/2018 CALLES DTOS. 4-5-15-16-18

Nº ORDEN DTO. CALLE Nº Policía

LUNES 1070 5 AV. PRIMADO REIG 0

480 4 C. LLANO DE LA ZAIDIA 17

2142 16 C. SAUCE, EL 8

2420 16 C. PERIODISTA GIL SUMBIELA 13

MARTES 1327 5 C. EP PORTUGAL 6 1

2125 16 C. BARIG 35

1541 15 C. MARQUES DE MONTORTAL 49

315 4 C. ACORAZADO 2

MIÉRCOLES 2220 16 C. PERIS CELDA 0

1588 15 AV. VALLADOLID 7

1467 15 C. BAEZA 1

1288 5 AV. PORTUGAL 19

JUEVES 859 5 C. SAGUNTO 43

234 4 C. GODELLETA 7

1193 5 C. SAN PANCRACIO 24

260 4 AV. BURJASOT 35

VIERNES 393 18 C.N. PATERNA 289

607 4 C. VALLE DE LAGUAR 5

1364 15 C. PEÐISCOLA 23

2791 18 C. ELIAS TORMO 17

ZONA 2 VERANO 2018

SEMANA 6-10/08/2018 CALLES DTOS. 4-5-15-16-18

Nº ORDEN DTO. CALLE Nº Policía

LUNES 1250 5 C. FRAGATA 1

2092 16 C. EMILIO ROIG 1

1837 15 C. SAN VICENTE DE PAUL 12

1879 15 AV. JUAN XXIII 13

MARTES 2111 16 C. DOCTOR NICASIO BENLLOCH 53

2386 16 AV. LEVANTE U.D. 0

1100 5 C. ALMAZORA 0

2509 16 AV. HERMANOS MACHADO 0

MIÉRCOLES 890 5 C. MALAGA 31

1309 5 C. TRAMONTANA 13

2558 16 C. JOSE ALBI (POETA) 6

2578 18 PL. EP CAMPAMENTO 12 10

JUEVES 2514 16 C. SALVADOR CERVERO 24

1660 15 C. FRAY FRANCISCO CABEZAS 15

491 4 AV. GENERAL AVILES 0

1045 5 C. DOCTOR MACHI 5

VIERNES 2267 16 C. VICENTE CANET 17

2654 18 AV. ESTACION 0

460 4 C. CAMP DE TURIA 0

601 4 C. JOAQUIN BALLESTER 23

ZONA 2 VERANO 2018

SEMANA 13-17/08/2018 CALLES DTOS. 4-5-15-16-18

Nº ORDEN DTO. CALLE Nº Policía

LUNES 2807 18 C. ELIAS TORMO 29

641 4 C. GUADASSUAR 1

564 4 AV. PIO XII 0

2232 16 PL. REGINO MAS 5

MARTES 1003 5 C. ALFONSO PEÐA 25

2337 16 C.V. GODELLA 2

2275 16 C. PERIS CELDA 1

226 4 C. TRAINERA 5

MIÉRCOLES 1409 15 C. SAN VICENTE DE PAUL 0

2305 16 AV. CORTS VALENCIANES, DE LES 0

2679 18 PL. DOCTOR SEGUER 2

1672 15 AV. CONSTITUCION 303

JUEVES 1337 15 AV. DOCTOR PESET ALEIXANDRE 26

231 4 AV. CORTS VALENCIANES, DE LES 3

220 4 C. VIRGEN DEL TREMEDAL 1

1204 5 C. PADRE DAMIAN 1

VIERNES 218 4 C. PERIODISTA ALFREDO CALDERON 7

2007 16 C. PADRE CARBONELL 1

855 5 SENDA. AIRE 3

2204 16 PL. CARDENAL MONESCILLO 2
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ZONA 2 VERANO 2018

SEMANA 20-24/08/2018 CALLES DTOS. 4-5-15-16-18

Nº ORDEN DTO. CALLE Nº Policía

LUNES 1270 5 C. REBOLLAR 1

54 4 C. CATADAU 11

2253 16 C. SANCHEZ ARJONA 11

202 4 C. PERIODISTA ALFREDO CALDERON 5

MARTES 1460 15 C. ALTURA 1

2418 16 C. RIO SEGRE 0

2922 18 C. BENIFERRI 21

2138 16 C. ALQUERIAS DE BELLVER 79

MIÉRCOLES 1233 5 AV. CONSTITUCION 33

2433 16 C. ENOVA 1

264 4 C. JOAQUIN BALLESTER 0

1305 5 C. MAXIMILIANO THOUS 1

JUEVES 198 4 AV. CAMPANAR 70

1968 16 C. AMICS DEL CORPUS 3

599 4 AV. MAESTRO RODRIGO (MUSICO) 0

1196 5 C. HORTICULTOR BOSCH 3

VIERNES 1793 15 C. SAN VICENTE DE PAUL 0

802 5 C. PINTOR GENARO LAHUERTA 13

2614 18 C. PARROCO COBOS 25

1494 15 C. ALCAÑIZ 35

ZONA 2 VERANO 2018

SEMANA 27-31/08/2018 CALLES DTOS. 4-5-15-16-18

Nº ORDEN DTO. CALLE Nº Policía

LUNES 1219 5 C. PADRE URBANO 1

2441 16 C. POETA SERRANO CLAVERO 25

768 5 C. SANTA AMALIA 2

2353 16 C. ALQUERIAS DE BELLVER 0

MARTES 2554 16 PL. JOSE M GIMENEZ FAYOS(HISTORIADOR I PUBLIC) 4

2615 18 PL. DOCTOR XIMENO 5

2413 16 C. JOSE GROLLO 27

1172 15 C. ALFAHUIR 0

MIÉRCOLES 1350 15 C. TORRETA DE MIRAMAR 15

1141 5 PL. RONCESVALLES 5

2888 18 C. NORIA 1

2813 18 C. DOCTOR SORIANO BENLLOCH 27

JUEVES 2443 16 C. ROSALES 0

710 4 C. DEGA RAMON ARNAU 1

292 4 C. ENRIQUE GASPAR 1

1536 15 C. GRABADOR FABREGAT 1

VIERNES 2514 16 C. SALVADOR CERVERO 24

984 5 C. DUATO 1

975 5 C. ALMAZORA 0

373 4 C. CANAL DE NAVARRES 9
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ZONA 2 VERANO 2018

SEMANA 23-27/07/2018 CALLES DTOS. 6-12-13-14

Nº ORDEN DTO. CALLE Nº Policía

LUNES 435 12 CMNO. PEÑARROCHA 3

852 12 C. ALMIRANTE CRUILLES 17

1022 13 C. ACTOR MAURI 0

18 6 C. POLO Y PEYROLON 51

MARTES 475 12 LUG. PUENTE DE MONTEOLIVETE 0

573 12 C. JORDI DE SANT JORDI 3

1326 13 C. MANUEL MARTI 1

2031 14 CMNO. FARINOS 8

MIÉRCOLES 719 12 C. JERONIMO DE MONSORIU 2

1098 13 C. GORGOS 23

1439 13 C. SEÑOR DE AZAGRA 1

1762 14 C. REAL DE GANDIA 1

JUEVES 745 12 C. FLORESTA 1

113 6 AV. MENENDEZ Y PELAYO 23

294 6 C. CARAVACA 11

1165 13 CMNO. VERA 0

VIERNES 92 6 AV. BLASCO IBAÐEZ 16

1806 14 C. EMILIO BARO 61

2073 14 C. MISTRAL 67

794 12 C. PINTOR MONLEON 1

ZONA 2 VERANO 2018

SEMANA 6-10/08/2018 CALLES DTOS. 6-12-13-14

Nº ORDEN DTO. CALLE Nº Policía

LUNES 1076 13 AV. NARANJOS, LOS 0

349 6 C. CASAS AMALIA 1

1621 14 C. DOCTOR VICENTE ZARAGOZA 0

426 12 LUG. PUENTE DEL REINO 0

MARTES 264 6 PL. CARDENAL VICENTE ENRIQUE Y TARANCON 0

1082 13 C. SERPIS 13

249 6 C. CHILE 13

1949 14 C. EMILIO BARO 87

MIÉRCOLES 691 12 C. HUMANISTA FURIO 1

1172 13 C. RAMON LLULL 12

1775 14 C. REVERENDO RAFAEL TRAMOYERES 1

1544 6 C. EDUARDO BOSCA 23

JUEVES 1252 13 CMNO. CABAÑAL 7

293 6 C. MUÑOZ SECA 3

1244 13 C. JOSE MARIA HARO (MAGISTRAT) 17

723 12 C. PERIS BRELL 25

VIERNES 1553 13 PL. HONDURAS 9

1975 14 AV. PRIMADO REIG 0

907 12 C. RODRIGO DE PERTEGAS 48

1768 6 AV. ARAGON 2

ZONA 2 VERANO 2018

SEMANA 13-17/08/2018 CALLES DTOS. 6-12-13-14

Nº ORDEN DTO. CALLE Nº Policía

LUNES 1640 14 C. EMILI PANACH I RAMOS (MILO) 0

478 12 C. MUNICIPI DE LA RODA 4

337 6 C. SERRANO FLORES 3

1431 13 C. CAMPOAMOR 65

MARTES 994 12 C. SAMUEL ROS 39

1516 13 C. JOSE MARIA HARO (MAGISTRAT) 1

2005 14 C. TORRETA DE MIRAMAR 10

222 6 AV. SUECIA 0

MIÉRCOLES 1973 14 C. ALBORAYA 0

1574 13 C. YECLA 37

1966 12 C. MUSICO GINES 0

37 6 C. ARTES GRAFICAS 48

JUEVES 2053 14 C. ALMAZORA 0

633 12 PL. SAN FELIPE NERI 7

512 12 PSO. ALAMEDA 0

1050 13 CMNO. FARINOS 0

VIERNES 325 6 C. FINLANDIA 21

2016 14 PL. CAPITANES GALAN Y GARCIA HDEZ. 1

1220 13 AV. CATALUÑA 0

176 6 C. ALVARO DE BAZAN 11
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ZONA 2 VERANO 2018

SEMANA 20-24/08/2018 CALLES DTOS. 6-12-13-14

Nº ORDEN DTO. CALLE Nº Policía

LUNES 244 6 AV. PRIMADO REIG 70

887 12 AV. PUERTO 195

1066 13 C. VINALOPO 1

2048 14 C. DOCTOR VICENTE ZARAGOZA 32

MARTES 182 6 C.V. BENIMACLET 15

1503 13 C. SERRERIA 73

2020 14 C. DIOGENES LOPEZ MECHO (METGE) 9

639 12 C. ARTES Y OFICIOS 1

MIÉRCOLES 2074 14 SENDA. CARRASCA 8

1125 13 C. POETA ARTOLA 25

193 6 C. RIO EBRO 3

1148 13 C. RUBEN DARIO 16

JUEVES 927 12 AV. BALEARES 0

1667 14 PL. ALCALDE DOMINGO TORRES 6

1483 13 C. CREVILLENTE 1

495 12 C. IBIZA 1

VIERNES 1839 14 C. POETA BLAS DE OTERO 2

763 12 C. ISLAS CANARIAS 43

200 6 C. JAIME ROIG 17

240 6 AV. CATALUÑA 0

ZONA 2 VERANO 2018

SEMANA 27-31/08/2018 CALLES DTOS. 6-12-13-14

Nº ORDEN DTO. CALLE Nº Policía

LUNES 1808 14 C. FRANCISCO MARTINEZ 17

394 6 C. DOCTOR VICENTE ZARAGOZA 0

708 12 C. MAESTRO VALLS 37

1105 13 AV. NARANJOS, LOS 0

MARTES 1490 13 C. PEDRO MONSORIU 1

517 12 AV. FRANCIA 0

219 6 C. SOLEDAD DOMENECH 9

1718 14 C. BARON DE SAN PETRILLO 19

MIÉRCOLES 1767 14 C. MUSICO HIPOLITO MARTINEZ 1

1296 13 C. HISTORIADOR CLAUDIO SANCHEZ ALBORNOZ 9

384 6 C. CARLES 1

719 12 C. JERONIMO DE MONSORIU 2

JUEVES 296 6 C. AMADEO DE SABOYA 17

786 12 C. VICENTE BELTRAN GRIMAL (ESCULTOR) 23

1817 14 C. AZAGADOR DE ALBORAYA 1

1008 13 C. POETA DURAN Y TORTAJADA 13

VIERNES 887 12 AV. PUERTO 195

393 6 C. DOCTOR VICENTE ZARAGOZA 20

1357 13 C. SENECA 15

2023 14 C. ALFAHUIR 10
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ZONA 3 VERANO 2018

SEMANA 1 23-27/07/2018 CALLES DTOS. 10-11

Nº ORDEN DTO. CALLE Nº Policía

LUNES 2035 11 C. FELIPE VIVES DE CAÐAMAS 38

2255 11 C. REINA 180

22 10 AV. PLATA

897 10 C. POETA JOSEP CERVERA I GRIFOL 5

MARTES 527 10 C. GRABADOR JORDAN 34

1980 11 C. MARIANO CUBER 48

2041 11 C. PROGRESO 330

510 10 AV. REGNE DE VALENCIA

MIÉRCOLES 1741 11 C. VICENTE LA RODA 34

1273 10 CMNO. ESCUELAS DE MALILLA 8

395 10 LUG. V-15

1700 11 C. MANUEL ANDRES 2

JUEVES 828 10 CTRA. ROCHS 19

1459 11 C. PADRE PEDRO VELASCO

384 10 C. BOMBERO RAMON DUART 6

1762 11 PL. ARMADA ESPAÐOLA

VIERNES 2323 11 C. PESCADORES 2

1271 10 CMNO. MOLINO DE LAS FUENTES

245 10 PL. ANDUJAR

1530 11 PL. PINTOR VIDAL CORELLA 3

ZONA 3 VERANO 2018

SEMANA 2 6-10/08/2018 CALLES DTOS. 10-11

Nº ORDEN DTO. CALLE Nº Policía

LUNES 373 10 C. PUIGCAMPANA 25

982 10 LUG. PONT DE L?ASSUT DE L?OR

1661 11 C. VILANOVA Y PIERA 2

1377 11 C. ACEQUIA DE LA CADENA 18

MARTES 756 10 C. EP GRABADOR JORDAN 1

2595 11 PL. TRIBUNAL DE LES AIGUES

2384 11 C. BARRACA 100

83 10 C. PEPITA SAMPER 25

MIÉRCOLES 1969 11 PL. CALABUIG

1872 11 C. TEATRE DE LA MARINA 6

787 10 AV. AUSIAS MARCH

726 10 ENTRD. PEDROS 8

JUEVES 1835 11 C. DOCTOR LLUCH 81

1380 11 C. ISIDRO BALLESTER 4

1035 10 C. MURLA 2

1262 10 ENTRD. ESTIGUET

VIERNES 1660 11 C. MAYOR DE NAZARET 2

2262 11 AV. BLASCO IBAÐEZ 193

481 10 AV. JESUS MORANTE BORRAS 124

230 10 C. LUIS OLIAG 2

ZONA 3 VERANO 2018

SEMANA 13-17/08/2018 CALLES DTOS. 10-11

Nº ORDEN DTO. CALLE Nº Policía

LUNES 378 10 C. TIRANT LO BLANCH 2

1064 10 CMNO. ALMENAR 4

2548 11 C. VICENTE BRULL 2

1640 11 C. MANUELA ESTELLES 30

MARTES 1186 10 ENTRD. CASA SANTAPAU 9

2165 11 C. MARINA, LA 2

1851 11 C. VIRGEN DEL SUFRAGIO 7

311 10 C. VILLAHERMOSA 41

MIÉRCOLES 816 10 C. JOSE MANAUT VIGLIETTI (PINTOR) 10

203 10 C. MONTICHELVO 14

1501 11 C. ISLA DE HIERRO 1

2208 11 C. BARRACA 230

JUEVES 590 10 CTRA. FUENTE EN CORTS 167

2535 11 C. SAN JOSE DE LA VEGA 2

173 10 C. HUERTO DE SAN VALERO 2

1967 11 C. ROSARIO 18

VIERNES 2561 11 PL. MERCADO NUEVO 4

2403 11 PL. CRUZ DEL CAÐAMELAR

843 10 C. ESCRITOR RAFAEL FERRERES

2442 11 C. MEDITERRANEO 32
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ZONA 3 VERANO 2018

SEMANA 20-24/08/2018 CALLES DTOS. 10-11

Nº ORDEN DTO. CALLE Nº Policía

LUNES 1055 10 ENTRD. CHATO PALOMA 7

682 10 ENTRD. CABOTA 5

2171 11 CMNO. CABAÐAL 54

1856 11 C. DOCTOR LLUCH 38

MARTES 743 10 C. TEULADI, EL 10

1563 11 C. BEATO JUAN GRANDE 30

2490 11 C. FRANCISCO CUBELLS 50

407 10 AV. HERMANOS MARISTAS 16

MIÉRCOLES 1539 11 C. INGENIERO MANUEL MAESE 2

1489 11 C. PALMAS, LAS 2

701 10 C. ALQUERIA DEL FAVERO, L?

218 10 C. GENERAL URRUTIA 34

JUEVES 1940 11 C. MAESTRA PILAR HERNANDEZ 6

325 10 C. SEÐERA, LA 20

165 10 C. RUBEN VELA 22

2540 11 C. ARQUITECTO ALFARO 10

VIERNES 315 10 PL. DOCTOR TORRENS

2375 11 C. COLUMBRETES 10

289 10 C. ESCULTOR JOSE CAPUZ 4

1487 11 PL. OROTAVA

ZONA 3 VERANO 2018

SEMANA 27-31/08/2018 CALLES DTOS. 10-11

Nº ORDEN DTO. CALLE Nº Policía

LUNES 1027 10 C. EP CAMINO ALMENAR 16 1

2400 11 C. ESCALANTE 138

380 10 AV. DOCTOR WAKSMAN 62

1676 11 C. BAJA DEL MAR 6

MARTES 1218 10 ENTRD. CASAS MASENA 25

2306 11 C. LUIS DESPUIG 28

544 10 CTRA. CTRA SABATER 7

1615 11 C. JOSE BALLESTER 2

MIÉRCOLES 583 10 C. RIO SECO 1

1970 11 C. MARIANO CUBER

2100 11 C. CONDE DE MELITO 24

688 10 C.V. PUNTA, LA 7

JUEVES 2583 11 C. LIRIO 2

2000 11 C. BENIFLA 2

827 10 C. MARGARITA SALAS (CIENTIFICA) 2

484 10 PL. IGLESIA DE LA FONTETA

VIERNES 1185 10 C. RIO ERESMA 18

2143 11 C. PEDRO MAZA 12

1876 11 C. ALEGRIA 2

13 10 PL. POETA BADENES
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23 RESULTAT: CONTESTADA
EXPEDIENT: O-89CIU-2018-000199-00 PROPOSTA NÚM.: 3
ASSUMPTE:
PREGUNTES que presenta el Sr. José María Bravo Plana-Sala, del Grup Municipal Ciutadans,
relatives a "Nucli zoològic de Benimàmet".

PREGUNTA

"En referencia al núcleo zoológico de Benimamet, el concejal que suscribe formula la
siguiente,

PREGUNTA

¿Están disponibles los informes mensuales de Modepran relativos a la entrada y salida de
animales correspondientes a los meses de junio, julio y agosto de 2018, distinguiendo entre las
diferentes posibilidades de la salida de los animales (devoluciones, muertes, adopciones, etc.)?

De ser así, rogamos nos faciliten los mismos."

RESPOSTA

Sra. Tello, regidora delegada de Benestar Animal

"Adjuntamos documento con la información solicitada."
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##ANEXO-1651769##

 

ENTRADAS: 

 

 

 

 

 

 

SALIDAS: 
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24 RESULTAT: CONTESTADA
EXPEDIENT: O-89CIU-2018-000199-00 PROPOSTA NÚM.: 4
ASSUMPTE:
PREGUNTES que presenta el Sr. José María Bravo Plana-Sala, del Grup Municipal Ciutadans,
relatives a "Platja de Pinedo".

PREGUNTA

"Durante el mes de agosto se cerró la playa de Pinedo debido a la presencia en el mar de
niveles altos en los parámetros microbiológicos, por ello el concejal que suscribe formula las
siguientes,

PREGUNTAS

1. ¿Cuáles son las causas exactas que provocaron la llegada de aguas contaminadas con
bacterias a la playa de Pinedo?

2. ¿Qué valores de las analíticas realizadas fueron determinantes para el cierre y apertura
de la playa?

3. ¿Qué laboratorio se encargó del análisis de aguas?

4. ¿Qué metodología utilizó para la toma de muestras?"

RESPOSTA

Sra. Presidenta, coordinadora de l'Àrea de Medi Ambient i Canvi Climàtic

"2a: Es remet en arxius adjunts els informe de les analítiques realitzades el 6 i el 7 de
setembre.

3a: El Laboratori Municipal de València, tal com figura en els informes de resultats.
Laboratori que està acreditat per a la realització d'aquestes anàlisis per l'Entitat Nacional
d'Acreditació (ENAC).

4a: La metodologia de mostreig utilitzada correspon a l'indicat en l'ANNEX 5. del Reial
Decret 1341/2007, d'11 d'octubre, sobre la gestió de la qualitat de les aigües de bany."
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##ANEXO-1652129##
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Signat electrònicament per:
Antefirma Nom Data Emissor cert Núm. sèrie cert
CAP SECCIÓ - SECC. D'ANALISIS MICROBIOLOGIQUES MARIA AMPARO GIL ESTEVE 08/08/2018 ACCVCA-120 7410613212451425642
CAP SERVICI, P.D. - CAP SECCIÓ - SECC. D'ANALISIS
QUIMIQUES - DIRECTORA TÉCNICA LABORATORI, P.D.

ROSARIO BONASTRE TADEO 08/08/2018 ACCVCA-120 7139551783236722945

Pág.  1 / 1"Laboratorio de ensayo acreditado por ENAC con acreditación Nº  802/LE1677".  Los ensayos, actividades, opiniones e
interpretaciones marcadas con * no están amparados por la acreditación de ENAC.

Núm.Boletín: 31286

Domicilio : AMADEO DE SABOYA, 11 PBJ

Tomada el : PINEDO POBLE

Nº Muestra: 
Registro muestra : 06/08/2018

Finalización análisis :INFORMATIVO

2018-492Expediente :

1801660

*1801660*

   *Observaciones :

Nombre Determinación Método

ROSARIO BONASTRE TADEO

Muestra tomada como consecuencia de la aparición de una lengua de agua de color oscuro y mal olor en la
playa de Pinedo, al parecer procedente de la depuradora de Pinedo

Vº Bº El Jefe de Servicio P.A. Jefe/s Sección/esDirector Técnico

VALENCIA,

ANÁLISIS MICROBIOLÓGICO (AM)

Enterococos intestinales (Recuento)

Escherichia coli (NMP-Colilert®-18)

ANÁLISIS FÍSICO- QUÍMICO (AQ)

pH (Potenciometría)

TEMPERATURA DE MEDIDA pH

CONDUCTIVIDAD A 20 ºC (Electrometría)

% SATURACIÓN DE OXÍGENO (Sensor Óptico)

NITRITOS (Espectrofometría Visible)

NITRITOS (Espectrofometría Visible)

NITRATOS (Espectrofometría UV)

FOSFORO TOTAL (Espectrofotometría Visible)

*

*

*

*

*

*

Inicio análisis : 06/08/2018

En :

08/08/2018

08 de Agosto de 2018

AMPARO GIL ESTEVE (AM)        

ROSARIO BONASTRE TADEO (AQ)   

33603Reg. salida :

06/08/2018

Resultado

     

840    UFC/100 mL 

>2.005    NMP/100 mL 

     

8.2    UpH 

22.2    ºC 

48.5    mS/cm 

102     

>0.010 (LD)    mg NO2-/L 

0.067    mg NO2-/L 

<1.0    mg NO3-/L 

0.10    mg P/L 

 P.A.ROSARIO BONASTRE TADEO

T. Análisis :

INFORME DE RESULTADOS

     (AM) - Análisis Microbiológicos,   (AQ) -  Análisis Químicos.

Este boletín no se puede reproducir parcialmente sin la aprobación por escrito de la entidad emisora.
La muestra fue facilitada por el propio cliente. El análisis sólo da fe de la muestra recibida.

La incertidumbre de las medidas cuantitativas de ensayo, está calculada y a disposición de los clientes que lo soliciten en el Laboratorio.
INFORME DE ENSAYO VALIDADO Y GENERADO ELECTRÓNICAMENTE.

   (VALENCIA)

AGUA DE MARMuestra de :

Peticionario : CALIDAD Y A. MEDIOAMBIENTAL, C. ACÚSTICA Y PLAYAS

LMV-PE-MB-A-004

LMV-PE-MB-A-035

LMV-PE-CA-A-001

LMV-PE-CA-A-001

LMV-PE-CA-A-002

LMV-PE-CA-A-080

LMV-PE-CA-A-006

LMV-PE-CA-A-046

LMV-PE-CA-A-105

LMV-PE-CA-A-015
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##ANEXO-1652131##
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Signat electrònicament per:
Antefirma Nom Data Emissor cert Núm. sèrie cert
CAP SECCIÓ - SECC. D'ANALISIS MICROBIOLOGIQUES MARIA AMPARO GIL ESTEVE 09/08/2018 ACCVCA-120 7410613212451425642
CAP SERVICI, P.D. - DIRECTORA TÈCNICA, P.D. ROSARIO BONASTRE TADEO 09/08/2018 ACCVCA-120 7139551783236722945

Pág.  1 / 1"Laboratorio de ensayo acreditado por ENAC con acreditación Nº  802/LE1677".  Los ensayos, actividades, opiniones e
interpretaciones marcadas con * no están amparados por la acreditación de ENAC.

Núm.Boletín: 31317

Domicilio : AMADEO DE SABOYA, 11 PBJ

Acta: 
Tomada el : PLAYA PINEDO

FUNCIONARIA Nº 17673

Nº Muestra: 
Registro muestra : 07/08/2018

Finalización análisis :INFORMATIVO

2018-495Expediente :

1801681

*1801681*

   *Observaciones :

Nombre Determinación MétodoResultado

[1]:

ROSARIO BONASTRE TADEO

Muestra tomada para la comprobación de la evolución del episodio de contaminación de corta duración
detectado el 06/08/2018.
DATOS DEL ACTA DE TOMA DE MUESTRA:
TEMPERATURA: 29,3 ºC

Vº Bº El Jefe de Servicio P.A. Jefe/s Sección/es

Com.

Director Técnico

VALENCIA,

[1]

ANÁLISIS MICROBIOLÓGICO (AM)
Enterococos intestinales (Recuento)

Escherichia coli (NMP-Colilert®-18)

Inicio análisis : 07/08/2018

LMV-30/18

Por :
En :

09/08/2018

09 de Agosto de 2018

AMPARO GIL ESTEVE (AM)        

33634Reg. salida :

07/08/2018

     

5    UFC/100 mL 

30    NMP/100 mL 

 P.A.ROSARIO BONASTRE TADEO

T. Análisis :

INFORME DE RESULTADOS

     (AM) - Análisis Microbiológicos,   (AQ) -  Análisis Químicos.

Este boletín no se puede reproducir parcialmente sin la aprobación por escrito de la entidad emisora.
La muestra fue facilitada por el propio cliente. El análisis sólo da fe de la muestra recibida.

La incertidumbre de las medidas cuantitativas de ensayo, está calculada y a disposición de los clientes que lo soliciten en el Laboratorio.
INFORME DE ENSAYO VALIDADO Y GENERADO ELECTRÓNICAMENTE.

   (VALENCIA)

AGUA DE MARMuestra de :

Nº estimado de microorganismos por 100 mL

Peticionario : CALIDAD Y A. MEDIOAMBIENTAL, C. ACÚSTICA Y PLAYAS

LMV-PE-MB-A-004

LMV-PE-MB-A-035
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Signat electrònicament per:
Antefirma Nom Data Emissor cert Núm. sèrie cert
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RESPOSTA

Sra. Sarrià, regidor delegat del Cicle Integral de l'Aigua

"Es desconeix per este Servici les causes origen de les aigües contaminades amb bacteris
en la platja de Pinedo.

Si bé s'aclarix el següent:

Revisat el funcionament de l'estació de bombament (EB) d'aigües residuals de Pinedo, en
concret el dia 6 d'agost, este va ser correcte, si bé es va aconseguir el nivell màxim, en el cànter
de l'EB entre les 6:00 i les 8:00 hores. Per això es va inspeccionar el sobreeixidor de dita EB, a
través de la Séquia del Ribaç, sense trobar restes d'abocament en esta séquia.

D'altra banda, es va fer consulta telefònica a l'EDAR (metropolitana) de Pinedo, i se'ns va
contestar en primera instància que el funcionament havia sigut normal i no va haver abocat a
l'assarb. Posteriorment en una altra comunicació telefònica se'ns va confirmar que el dia 6 d'agost
entre les 2 i les 4 de la matinada, es van veure obligats a alleujar, encara que de manera molt lleu,
a causa de la pluja caiguda.

Així, no es pot establir com a causa directa del problema estes instal·lacions. Pel que, la
"contaminació" produïda bé poguera ser conseqüència d'altres circumstàncies alienes als sistemes
de drenatge com per exemple la descàrrega d'algun barco mar dins." 

25 RESULTAT: CONTESTADA
ASSUMPTE:
PRECS I PREGUNTES

La Sra. M. Àngels Ramón-Llin Martínez pregunta quan es convocarà la Comissió de
Jardineria del Consell de Medi ambient.

La Sra. Presidenta li respon que li ha dit a la cap del Servei de Contaminació Acústica que
cerque dates per a una pròxima convocatòria. 

I, com no hi ha més assumptes a tractar, a les deu hores i quaranta minuts, la Presidència
alça la sessió, de la que s'estén la present acta que firma la Sra. Presidenta i que jo, el Secretari,
certifique. 


